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MÜCADELE DEVAM
ZEYTİNLİKLERİN
madencilik faaliyetlerine
açılmasını içeren torba
kanun teklifinin TBMM’de
199’a karşı 255 oyla kabul
edilmesinin ardından
köylüler, direnişlerini köy
köy, mahalle mahalle
Anadolu’ya yayacaklarını
vurguladı. n 5’te

Zeytinlikler için direniş
Anadolu’da büyüyecek

Kıbrıs Barış
Harekatı'na 
Özel mesaj
CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, Kıbrıs Barış
Harekatı'nın 51. yıldönümü
nedeniyle yaptığı
paylaşımda, "Kıbrıs Barış
Harekatı’nın yıldönümünde
şehitlerimizi rahmetle
anıyoruz. 3’üncü Genel
Başkanımız Ecevit ile birlikte
Başbakan Yardımcısı
Necmettin Erbakan’ı,
Fazıl Küçük’ü ve Rauf
Denktaş’ı saygıyla yad
ediyoruz" dedi. n 4’te

BEYLİKDÜZÜ BELEDİYE BAŞKANI’NIN TUTUKLULUK HALİNİN DEVAMINA TEPKİLER ARTIYOR

Vicdanlar sızlıyor

ANNEYİ, ÖZGÜR ÖZEL DUYDU
BEYLİKDÜZÜ Belediye Başkanı Mehmet Murat
Çalık’ın sağlık sorunları olmasına rağmen tutukluluk
haline tepkiler artıyor. Çalık’ın annesi Gülümser
Çalık’ın hastane önünde sabaha kadar nöbet tutarken,
“99’u tekrar yaşamak istemiyorum. Ben anneyim,
oğlum hasta, feryadımı duyun” çığlığını sonunda bir
duyan oldu. CHP lideri Özgür Özel, anne Çalık’ın
oğlu ile görüşebileceğini söyledi.

BARO: BU BİR İŞKENCEDİR
HUKUKÇULAR isyan etti: Tutuklama ceza
değildir. Ayıptır, yazıktır, günahtır!  İzmir
Barosu'ndan, Mehmet Murat Çalık’ın tutukluluk
halinin devam etmesine ilişkin yapılan açıklamada
“Çalık’ın tutukluluğunun devam etmesi, insan
haklarına ve Anayasa’nın 17. maddesi ile güvence
altına alınan yaşama hakkına açıkça aykırıdır. Bu bid
işkencedir” ifadeleri kullanıldı. n Sayfa 4’te

İzmir Şehir Hastanesi mahkumlar koğuşunda tutukluluğu süren Mehmet Murat Çalık için, anne
Gülseren Çalık, “Ben anneyim, oğlum hasta, feryadımı duyun” seslenişine Özel’den yanıt geldi Yaz Okulu’nda 

spor, sanat ve
kültür iç içe
EFES Selçuk Belediyesi

tarafından her yıl
ücretsiz olarak düzenlenen
ve çocukların yaz tatilini
daha verimli, eğlenceli ve
öğretici geçirmesini
amaçlayan yaz okulu
kursları, bu yıl da dopdolu
bir programla devam
ediyor. n 2’de

Yazın ritmi
havuzlarda
atıyor
BORNOVA Belediye-

si’nin her yaz büyük ilgi
gören yüzme kursları, bu yıl
da yoğun taleple karşılandı.
16 Temmuz’da başlayan
kayıtlar kısa sürede tamam-
lanırken, eğitimler başlıyor.
Kurslar, uzman antrenörler
eşliğinde hijyenik koşullarda
gerçekleşecek. n 7’de

1 Şeyler 
Çok Şeyler
1Şeyler Çok Şeyler’i bir

okul projesine
dönüştüren; çocukların
eğitimlerinden resmi
görüşmelere kadar her şeyin
sorumluluğunu üstlenen
Gökcan Gökmen,
muhteşem enerjileri olan
çocuklarla sahne aldı. Ve 18
Haziran’daki sunumunun
tüm gelirini de Lösev’e
bağışladı. n Işık Teoman’ın
yazısı sayfa 2’de

TÜRKİYE Ziraat Odaları
Birliği (TZOB) Genel
Başkanı Şemsi
Bayraktar, yağlı
tohumluk bitkiler
içerisinde ayçiçeği
tohumu üretiminin
Türkiye’de ilk sırada
olduğunu hatırlattı. n 6’da

CHP Manisa
Milletvekili Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu,
Meclis Genel
Kurulu’nda, ciddi bir
yolsuzluk iddiasını
gündeme getirdi.

Ayçiçeği kuraklıktan etkilendi
TÜRKİYE Su Ürünleri
ve Hayvansal Mamuller
İhracatçı Birlikleri
Sektör Kurulu Başkanı
Sinan Kızıltan, hasat
edilen Türk somonlarının
yıl sonuna kadar
tamamının satılacağını
vurguladı. n 6’da

Somonda hedef 1 milyar dolar

‘Bir imzayla 1 milyar 
360 milyon lira kazan’

Öymen’e  acı vedaÖymen’e  acı vedaÖymen’e  acı vedaÖymen’e  acı vedaÖymen’e  acı vedaÖymen’e  acı vedaBir dönem 
bir çocuk !

Halkın alnında ter gibi parlayan
bir adamdı Altan Öymen. Ve
insanın kuruş kuruş satıldığı
dönemlerde bir Reşat
Altını… 1960’larda kurucu
meclis üyesi… 1970’lerin
ikinci yarısında bakan…
1990’larda ve CHP Grup
Başkan Vekili… 

İDRİS AKYÜZ’ün yazısı sayfa 3’te

‘Bu ne tutuklama merakı?’
Kararı eleştiren isimler arasında

yer alan eski AKP'li vekil Şamil Tay-
yar, "Çalık, tutuksuz yargılansa ne
olur?" diye sorarken AKP'li Mücahit
Birinci ise, "Çalık'ın, adli kontrol
şartı ile serbest bırakılması hukuka
da vicdana da uygundur" dedi.

‘Hakkımı
anneye 

devrettim’
CHP lideri Özgür Özel,

“Murat Çalık ve ailesini ziyaret
etmek üzere buraya geldim.
Hematoloji servisine çıktık.
Başhekimin öncesinden
nezaketiyle, hematolojinin
bölüm başkanının bana
eşlik ederek sayın Mehmet
Murat Çalık’ı ziyaret edebile-
ceğim söylendi. Hocamız
benim dün Trabzon’da,
akşam uçakta herkesle temas
eden birisi olarak hematoloji
kliniğine girmemin
riski artırdığını
söyledi. Ben de bana
verilen görüşme
hakkımı, onu çok
özleyen ve bütün
Türkiye’nin yüreğini
sızlatan o görüntü-
leriyle, annesine
devrettim” dedi.

Soyer: O kadar 
ömrüm kalmadı!

Büyükşehir Belediyesi eski Başkanı Tunç
Soyer, hakkında hazırlanan iddi-

anamede 45 yıl ceza istenme-
sine dair, "O kadar ömrüm
kalmadı! Müebbet istese o
kadar yatmazdım’’ dedi. n 4’te

Meriç Köyatası

Sömürge ekonomisine 
nasıl dönüştük?
AKP, iktidara geldiğinden bu
yana, zeytinlikleri katledecek
yasa tasarısını tam 10 kez
değiştirmeye kalktı. Her
seferinde, tepkilerden
sonra geri çekti.  n 5’te

Türk siyaseti ve basını, bir çınarını daha kaybetti. Altan Öymen
tedavi gördüğü hastanede yaşamını yitirdi. Elveda Altan Ağabey  
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YASA TARTIŞMALAR, AÇLIK GREVLERİ VE KAVGALARLA KABUL EDİLDİ 

Türk basınının ve siyasetinin unutulmaz
isimlerinden, CHP’nin beşinci genel
başkanı, gazeteci-yazar Altan Öymen
yaşamını yitirdi. Yakın zaman önce
geçirdiği başarılı akciğer ameliyatının
ardından bir virüs enfeksiyonuna
yakalanan Öymen, İstanbul Şişli’deki

Florence Nightingale Hastanesi’nde
yoğun bakımda tedavi altındaydı. 
Florence Nightingale Hastanesi, Öy-
men’in önceki gün yaşamını yitirdiğini
duyurdu. Öymen için ilk tören bugün
saat 13.00’te    Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde düzenlenecek. n Sayfa 3’te
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1 Şeyler Çok Şeyler’i bir okul projesine dönüştüren; çocukların eğitimlerinden resmi
görüşmelere kadar her şeyin sorumluluğunu üstlenen Gökcan Gökmen, muhteşem enerjileri

olan çocuklarla sahne aldı. Ve 18 Haziran’daki sunumunun tüm gelirini Lösev’e bağışladı 

Gümüşlük Müzik Festivali,
geçtiğimiz gün dikkat çekici
etkinliklerle sanat gündemine tüm
hızıyla girerken, bu defa
unutulmayacak caz konserleriyle
devam ediyor. Sınırsız Sahneler
Projesi kapsamında geri
dönüşümlü materyallerle hayata
geçirilen Suda Sahnesinde, caz
severlerle buluşacak gruplardan
ilki Adem Gülşen Trio olacak.
Yarın akşam Piyanist Adem
Gülşen’e davulla Serkan Alagöl,
kontrbasla Mikhail Pashkov eşlik
edecek. Gümüşlük festival
merkezindeki, Suda sahnesinde
23 Temmuz Çarşamba akşamı
ise İpek Göztepe Quartet
sevenleriyle buluşacak.
HABER MERKEZİ

Gümüşlük’te
festival  tam gaz

BODRUM

Uşak Belediyesi tarafından
düzenlenen Uluslararası 2.
Tarhana Festivali etkinlikleri
kapsamında, 1. Uşak Yağlı Güreş
Müsabakaları yoğun ilgiyle
gerçekleştirildi. Yeşil Karaağaç
Mesire Alanı’nda organize edilen
etkinlikte, tarihi Kırkpınar
başpehlivanları İsmail Balaban,
Yusuf Can Zeybek, Mustafa Taş
ve Osman Aynur başta olmak
üzere; Antalya, Denizli, Manisa ve
birçok farklı ilden gelen toplam
250 pehlivan er meydanında
kıyasıya mücadele etti.
Müsabakaları Uşak Belediye
Başkanı Özkan Yalım, protokol
üyeleri ve alanı dolduran yüzlerce
güreşsever heyecanla takip etti.
HABER MERKEZİ

Tarhana Festivali’ne
yağlı güreş damgası

UŞAK 

Efes Selçuk Belediyesi tarafından
her yıl ücretsiz olarak düzenlenen
ve çocukların yaz tatilini daha
verimli, eğlenceli ve öğretici
geçirmesini amaçlayan yaz okulu
kursları, bu yıl da dopdolu bir
programla devam ediyor. Bu yılki
yaz okulu kurslarında yaklaşık 1000
çocuk ve genç; spor, sanat ve
kültür ile iç içe bir yaz tatili geçiriyor.
Efes Selçuk’ta her çocuğu eşit ve
güvenli bir şekilde yetiştirmek için
çalıştıklarını belirten Efes Selçuk
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel; “Çocuklarımızın yaz tatilini
sadece ekran başında geçirmesini
istemiyoruz. Onlar koşsun,
oynasın, müzik yapsın, dans etsin,
birlikte gülsün istiyoruz” dedi.
HABER MERKEZİ

Yaz Okulu’nda spor  
sanat kültür iç içe

EFES SELÇUK 

Konak Belediyesi, yaz akşamlarını müzikle dolduran
Konak Yaz Konserleri’yle Temmuz ve Ağustos ayı
boyunca her Pazartesi, İzmirlilere müzik ziyafeti
yaşatacak. İzmir Büyükşehir Belediyesi işbirliğiyle
gerçekleştirilecek olan konserler, kentin dört bir
yanında dinleyiciyle buluşacak. İlki İzmir Pop
Orkestrası ve Uğur Sayınbatur konseri ile 21
Temmuz’da Fuat Göztepe Parkı’nda başlayacak
konserler Beştepeler, Basmane, Toros, Alsancak ve
Karantina’da devam edecek. Sıcakların bunalttığı
yaz aylarında Konaklılara müzikli bir alternatif sunan
konserlerde birbirinden değerli sanatçılar sahne
alacak. HABER MERKEZİ

Konak’ta yaz konserleri başlıyor
Buca Belediyesi, ilçenin hafızasında önemli bir yeri
bulunan Göksu Kafe’yi yeniden kente kazandırıyor.
Yeni adıyla “Buca1923 Göksu Kafe”, hem nostaljiyi
hem de çağdaş yaşamı birarada sunacak şekilde
tasarlandı. Yapılan peyzaj düzenlemesiyle
çevredeki yeşil dokuyu canlandıran Göksu Kafe,
Bucalıların soluk alabileceği yeni bir buluşma
noktası haline gelecek. Buca1923 Göksu Kafe’nin,
çok yakında kapılarını açacağını belirten Başkan
Görkem Duman, “Göksu Kafe’de geçmişle
bağımızı korurken, Buca’ya yeni bir nefes alanı
kazandırmanın mutluluğunu yaşıyoruz” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Göksu Kafe yeniden Buca’da
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GEZİ -YORUM

1 Şeyler Çok Şeyler

Ayvalık’a yerleşen o kadar çok
yazar, çizer, şarkıcı, yönetmen, şair,
ressam, bestekar, müzisyen ve sanatçı
var ki! Hiç beklemediğiniz bir anda
karşınıza çıkıveriyorlar ve size candan
selam veriyorlar, kibirsizce, belki de
Ayvalık’ın havasından suyundan
olmalıdır bu yaklaşım diye
düşünüyorum. Kafede çay
yudumlarken Armağan Çağlayan, bir
bakıyorsunuz, Bulutsuzluk
Özlemi’nden Nejat Yavaşoğulları, pat
diye yanınızdan geçip giden Hülya
Avşar. Üç Kız Kardeş’in yazarı ve
dizideki başarılı anne rolüyle İclal
Aydın. Bir Demet Tiyatro'daki
Tirbüşon rolüyle tanıdığımız  Serhat
Özcan, Küçükköy’e yerleşen Burcu
Biricik, Şafak Türküsü’yle tanıdığımız
Şair Nevzat Çelik, yazar Feyza
Hepçilingirler, ünlü oyuncu Ozan
Güven ve daha niceleri.

Ben de hakim oluverdim
Etrafında böyle güzel insanlar

olunca bana da “Üç Kız Kardeş”
dizisinde iki kez oynamak düştü.  İki
bölümde hakim rolündeydim, birinde
çiftleri boşamadım, “Gidin iyice

düşünün karar verin” dedim.
İkincisinde kararlı bir

şekilde karşıma çıkan çifti
iki dakika içinde

boşayıverdim. Güzel
bir anı oldu benim
için, kamera
karşısına geçmek
de varmış meslek
yaşamımda. 

Yani ünlü
ünsüz çok sayıda
sanat camiasından
insanlar tanıdım
Ayvalık’ta. Son
olarak bir aşk

macerasıyla yolu
Ayvalık’a düşen, çok

sayıda film ve dizide
izlediğimiz ama burada

tanışmak şansına eriştiğim,
Gökcan Gökmen. Yaşama

geçirmek istediği projesine destek
almak için, Ayvalık Belediyesi’ne
geldiği bir dönemde tanıştık. Projesine
ancak duyuru ve birkaç bilbord ile
katkı koyabildik. Gökcan Hoca,
sıcakkanlı, girişimci, bu projeyi tek
başına yaşama geçirmek için
koşturuyor çalmadık kapı
bırakmıyordu. Adı “1Şeyler Çok
Şeyler” olan projeyi de ortaokullu
çocuklarla yürüttü ve Amfiyatro’da
başarıyla sergilediler. 

İlk heyecan; Çiçek Taksi
Başarılı oyuncu Gökcan Gökmen,

televizyon dünyasına ilk adımlarını

"Çiçek Taksi" dizisiyle atmış.
Ardından Duman grubu ve İbrahim
Erkal ile klip çekimleri, Show TV’de
Sensiz Olmuyor ve Acı Hayat, Kanal
7’de Kaçak Gelin ve Hatçe Sosyetede
filmi, Mahpeyker Kösem Sultan Filmi
- Dilaşup Sultan karakteri, Dispotik
Kısa Film - Eski Koltuklar, Genç
Osman Yavaş - Daha Küçüksün Klibi,
TRT 1 - Yüzyıllık Mühür Kadın
Kahramanlar Elizabeth karakteri, “1
Şeyler Çok Şeyler” Sahne Şovu, “1
Şey” çocuklar için farkındalıklı
mutluluk oyuncağı, “Gerçek Filtre” art
book, “Canlı Şeyler” Podcast yayını
(spotify ) ve Gökcan Gökmen
Youtube Kanalı.  Gökcan Hanım,
genç yaşına ok şey sığdırmış!

20 finalistten biri
Gökcan Gökmen ile Cumhuriyet

Meydanı’nda Ayvalıkgücü
Kafeterya’da buluştuk. Bitmek
tükenmek bilmeyen poyraz rüzgarının
yüzümüze çarptığı, yüzlerce balığın
deniz yüzeyinde oynaştığı sıcak bir
öğlen vakti çaylarımızı yudumlarken,
bir yandan da Gökcan Hoca’nın
Ayvalık’a kadar uzanan öyküsünü
ilgiyle dinledim. İlkokul, ortaokul ve
liseyi İzmir’de tamamlayıp, Celal
Bayar Üniversitesi Matematik
bölümüne devam eden Gökcan
Gökmen, eğlence amaçlı katıldığı Star
TV “Miss Turkey” Güzellik
Yarışması’nda ilk 20 finalist arasına
kalmış ve sanat dünyasıyla tanışmış.

Şahika Tekand etkisi
Okul harçlığını çıkarmak amacıyla

çıktığı yolda Çiçek Taksi dizisine
başladığında,  “Nerede ve kim olmak
istediğimden emin oldum” diye söze
başlayan Gökcan Gökmen, “Evet
oyuncuydum, başka bir şey olmak
mutlu etmeyecekti. Emindim, seçim
vakti gelmişti ve kariyerimi oyuncu
olarak devam ettirmeye karar verdim.
Çok mutlu olduğum sette, duayen
oyuncuların karşısında öğrenme
açlığıyla keşfetmenin tadını
çıkarıyordum. Yolum Türkiye’nin en
iyilerinden Şahika Tekand ile kesişti
ve ne kadar şanslıydım ki öğrencisi
olabildim. Çok uzun bir yolculuk
olmasa da bendeki birçok benin
oluşmasının sebebi canım hocam
Şahika Tekand’dır.

İlk kamera önü
Çiçek Taksi, ilk dizi sektöründe

kamera karşısına geçişim olsa da ilk
kamera önünde olmam; Duman
grubunun Bebek klibiyle gerçekleşti.
O yüzden hep en sevdiğim grup
Duman’dır. Oyunculuğa başladığım
ilk günlerden itibaren karşılaştığım her

usta, çok parlayacağımı söylüyordu.
Parlamaya da başlamıştım, hatta bir
gün büyük üstat Kartal Tibet
yanındaki yapımcıya dönüp benim
için; ‘bu kız her eve girmeli’ demiş ve
bana başrolü vermişti. 

Sonrasında aşka bağlandım,
evlendim ve kızım oldu. Kendimi
kızıma adadım görünür bir biçimde.
Hatta oyunculuğa zaman zaman ara
versem de kutsal saydığım
anneliğimde çok ama çok yeterli
hissediyordum kendimi. Bu süreçte bir
Youtube kanalı açtım. Kendi kendimi
kamera önüne koydum hem de kendi
kanalımda. Ben oyunculuğa başlarken
kimse bana oyunculuğun zor yanlarını
anlatmamış ve rehber olmamıştı.
Buradan yola çıkarak, ben gençlerin
yanında olacağım dedim ve kanalımda
deneyimlerimi anlattım, soruları
cevapladım ve oynayıp kendilerini
gösterebilmeleri için kanalımı genç
yeteneklere açtım” diyor Gökcan
Gökmen.

Tayfa 369 serüveni
Genç yeteneklerin kendisini çok

sevdiğini ve kendisinin de onları çok
sevdiğini anlatan Gökcan Hoca,
hemen ardından bir ekip kurduğunu ve
adını da Tayfa 369 olarak belirlediğini
söylüyor. Gökcan Hoca, o süreci şöyle
anlatıyor: 

“Kimseye benzemeyen bir tarz ile
5 saate yakın aşırı keyifli atölyeler
düzenlemeye başladım. 300’den fazla
katılımcıya 600 saatten fazla online ve
interaktif eğitim verdim. Yetmedi, bir
sanat çiftliği projesi tasarladım ve bu
uğurda kızımla ve tayfamla yollara
düştüm. Hiç bilmediğim bir
memlekette yeni bir ben inşa ederken,
sokak satıcısı Turgay Ağabey’den
Divan Otel’in sahibi Göksel Bey’e
kadar, 300’den fazla harika insanla
tanıştım. Tek başıma 1 şeyken,
değerlerimi sevenlerin sevgisiyle
birleşince ne çok şey oluyormuşum,
oluyormuşuz. Bunu da deprem zamanı
daha net öğrendim. 

6 Şubat Hatay depreminde bir
yandan herkes barınma ve gıda
yardımı yapıyorken ben ise oralarda
bir yerde hep çocukları gördüm.  En
sevdiklerimden Bilge hocamın bir
röportajındaki cümle ilham oldu bana
ve çocuklara. “1 ŞEY” Tasarladığım
ve atölyeler bulup yaptırdığım
mutluluk oyuncağım. Oyuncaklarım,
300 çocuğu ve daha ötesi
ebeveynlerini çok mutlu etti. Oyunlar
oynadık hep beraber beton
konteynerlerin arasında. Hep beraber
dans ettik, güldük, yetmedi,
çoğalmalıydık. Yola düştüm yine yeni
bir hayalin peşinden.”

Doğru akıllar ve
gerçek sevgiler

birleşince... 
Sohbetin sonunda, 1 Şeyler Çok

Şeyler konusuna değinmeden
geçmek olmazdı. Ayvalık İlçe Milli
Eğitim Müdürü Güner Bahadır’a bu
projeyi sunan Gökcan Gökmen,
bakın o süreci nasıl heyecanla an-
latıyor ve finalinde, çocuklarla bir-
likte ne kadar büyük bir alkışı hak
ettiklerini söylüyor. 

“Önce sürpriz ve alakasız ünlü-
leri bir sahnede toplayan bir şov
oldu benim için. Ve günlerce
sunumlar hazırlayıp sahneme layık
gördüğüm ünlü isimlere, sponsor-
lara ulaşmaya çalıştım. Olmadı.
Sonra İstanbul’da oyunculuk kariy-
erimle ilgili hayal kırıklığı yaşadım.
Ne yapsam tokat yiyor gibiydim
ama hep şükrediyordum. Sonra bir-
den bir hevesle 1 Şeyler Çok
Şeyler’i bir okul projesine
dönüştürdüm. Ve Milli Eğitim
Müdürümüze sundum. Bayıldı ve
dedi ki;  ‘Hemen deneyelim bu çok
güzel bir proje.’ Ve bir pilot okul
seçti. 3 aylık projem ve en büyük
hayalim olan 1 Şeyler Çok Şeyler ilk
sunumunun tüm gelirini Lösev’e
bağışlamak üzere 18 Haziran’da en
muhteşem enerjiler olan çocuk-
larımla sahnede. Eğitimlerden
şov içeriklerine, videolardan
seslere, afiş bilet davetiye
tasarımından dekor,
kostüm, sponsor,
ses/ışık, resmi
görüşmeler vs derken
hepsinin sorumlu-
luğunu üstlenirken
beni bu yolculukta
yalnız bırakmayan
bazı emektar an-
nelerimiz oldu ki
çok teşekkür ed-
erim. Benim hay-
alim benim ilk
düşündüğüm haliyle
değil ancak olması
gereken en muhteşem
haliyle gerçekleşiyor.
Bir lira dahi olmadan
çıktığım yolculukta;
gerçek zenginliğin beni ben
yapan enerjim, yeteneklerim ile
kurduğum sevgi ve inanç dolu birlik
olduğunu gördüm. Hayaliniz varsa;
toplumsal olsun, çok büyük olsun
ve tüm kapanan kapılara hatta size
hiç inanmayanlara rağmen
vazgeçmeyin. Kendini bilenler
yolunu bilir. Benim bal canimolarım
ile yepyeni yolculuklara başlıyoruz,
biliyorum, rotamızı ise kendimizi ne
kadar bildiğimiz, birbirimizi nasıl
sevdiğimiz ve yeteneklerimizi ne
kadar keşfettiğimiz belirleyecek 1
şey olabiliriz ancak doğru akıllar ve
gerçek sevgilerle birleştiğimizde
çok şey başarırız.”
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Türk basınının ve siyasetinin
unutulmaz isimlerinden, CHP’nin beşinci
genel başkanı, gazeteci-yazar Altan
Öymen yaşamını yitirdi. Yakın zaman
önce geçirdiği başarılı akciğer
ameliyatının ardından bir virüs
enfeksiyonuna yakalanan Öymen, İstanbul
Şişli’deki Florence Nightingale
Hastanesi’nde yoğun bakımda tedavi
altındaydı. Florence Nightingale
Hastanesi, Altan Öymen’in önceki gün
yaşamını yitirdiğini duyurdu. Altan
Öymen için ilk tören bugün saat 13.00’te
Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde
düzenlenecek. Ardından saat 15.00’te
CHP Genel Merkezi’nde bir anma
programı yapılacak. Öymen, yarın
Teşvikiye camisinde kılınacak cenaze
namazının ardından Zincirlikuyu
Mezarlığı’nda aile mezarlığına
defnedilecek.

Üretmeye devam etti
Cumhuriyet’in haberine göre, Altan

Öymen’in kızı Aslı Öymen, babasının son
ana dek ülke gündemini yakından takip
ettiğini vurguladı. Öymen şu ifadeleri
kullandı: “Babamızı kaybettik. Yaklaşık
10 gün önce bir virüs nedeniyle zatürree
oldu. Onu hastaneye kaldırdık. Fakat o
virüsle mücadele edemedik. Babam son
güne kadar memleket meseleleriyle
meşguldü. Her gün 5-6 gazete alırdı,
hepsini baştan sona okurdu. Hep birlikte o

memleket meselelerini konuşurduk.
Yazacağı kitapları konuştuk
sonuna kadar. Çok
üzgünüz. Mekânı
cennet olsun.
Gazetecilik onun
için bir yaşam
biçimiydi.
Sizleri
görüyorum
şimdi, o da
sizin gibi her
zaman
haberin
peşindeydi.
Cumhuriyet
gazetesinde hâlâ
haftada bir yazı
yazıyordu. 93
yaşındaydı ama
yazmaktan hiç vazgeçmedi.
Yeni kitap projeleri vardı. Hep üretmeye
devam etti.”

Siyasilerden mesajlar
Öymen’in vefatının ardından

siyasilerden baş sağlığı mesajları geldi.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Öymen’in vefatı nedeniyle sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda şunları
kaydetti: “Cumhuriyet Halk Partisi eski
genel başkanı, siyasetçi, gazeteci ve yazar
sayın Altan Öymen’in vefatını üzüntüyle
öğrendim. Sayın Öymen’e Allah’tan

rahmet diliyor, ailesine ve Cumhuriyet
Halk Partisi teşkilatına

başsağlığı diliyorum.”
Trabzon’da

gazetecilerin
sorularını

yanıtlayan CHP
Özgür Özel,
“Altan Öymen,
14 Mayıs 1950
günü
Cumhuriyet
Halk Partisi’ne
kaydolmuş

birisidir. 75
yıldır üyemiz

olan, en zor
zamanda CHP

bayrağını yere
bırakmayıp, genel başkanlık

görevini üstlenen ve partimiz ile
Türkiye’de sosyal demokrat siyasete çok
önemli katkıları olan birisi. Sizlerin
meslektaşınız, Milliyet gazetesinin çok
uzun yıllar başyazarı. Birisi bana ‘CHP’yi,
Cumhuriyet’i, Cumhuriyet tarihini
nereden öğrenirim?’ dediğinde ilk başvuru
kitabı Altan Öymen’in Değişim Yılları
kitabı ve devamında yazdığı bütün
kitapları. Kendisinden nezaket öğrendik,
kendisinden siyasette çok şey öğrendik.
Yerini nasıl doldururuz, bilmiyorum” dedi.

CHP eski Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu da bir taziye mesajı

yayımladı. Kılıçdaroğlu, Öymen’in hem
gazetecilik hem de siyaset hayatında
Türkiye’ye önemli katkılar sunduğunu
belirterek, “İyi bir entelektüel, iyi bir
devlet adamıydı. Mekânı cennet, ruhu şâd
olsun” ifadelerini kullandı.

Gelecek Partisi Genel Başkanı Ahmet
Davutoğlu, “Merhuma Allah’tan rahmet;
kederli ailesine, sevenlerine ve tüm
Cumhuriyet Halk Partisi camiasına
başsağlığı ve sabır diliyorum” dedi.

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat
Dervişoğlu, Öymen için başsağlığı
mesajında şu ifadeleri kullandı:
“Cumhuriyet Halk Partisi eski genel
başkanı ve Türk basınının değerli ismi
sayın Altan Öymen’in vefatını üzüntüyle
öğrendim. Merhuma Allah’tan rahmet,
ailesine, yakınlarına ve Cumhuriyet Halk
Partisi’ne başsağlığı diliyorum.”

DEM Parti Eş Genel Başkanı Tuncer
Bakırhan, “Basın özgürlüğü, demokratik
değerler ve toplumsal barış için verdiği
mücadele her zaman saygıyla anılacaktır.
Öymen’e Allah’tan rahmet, ailesi,
sevenleri ve CHP camiasına başsağlığı ve
sabır diliyorum” ifadelerini kullandı.

TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş,
“Cumhuriyet Halk Partisi eski genel
başkanı, gazeteci ve yazar Altan Öymen’e
Allah’tan rahmet; başta Öymen ailesi
olmak üzere sevenlerine ve Cumhuriyet
Halk Partisi teşkilatına başsağlığı
diliyorum” dedi. HABER MERKEZİ

Gazeteci, yazar ve CHP’nin 5. Genel Başkanı Altan Öymen, 93 yaşında hayatını kaybetti. Yakın tarihimizin önemli tanığı olan
duayenin  vefatı siyaset ve basın dünyasında büyük üzüntü yarattı. Öymen, yarın Zincirlikuyu Mezarlığı’nda toprağa verilecek

Altan Öymen’e acı veda
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CHP önceki dönem Bursa
Milletvekili ve akademisyen Prof.
Dr. Lale Karabıyık, hayatını kaybetti.
Karabıyık, 2015 yılında CHP Bursa
Milletvekili olarak Türkiye Büyük
Millet Meclisi'ne girmiş ve aralıksız
olarak 3 dönem görev yapmıştı.
Aynı zamanda CHP Genel Başkan
Yardımcılığı görevini de yürüten
Karabıyık, özellikle eğitim politikaları
konusundaki çalışmalarıyla
tanınıyordu. Prof. Dr. Karabıyık için
ilk tören bugün saat 10.00'da
Uludağ Üniversitesi'nde
düzenlenecek. Törenin ardından
cenaze namazı öğle vakti Bursa Ulu
Cami'de kılınacak. Karabıyık, daha
sonra memleketi Bilecik’te toprağa
verilecek. CHP Bursa Milletvekili
olarak 2015'te TBMM'ye giren
Karabıyık, bu görevini 3 dönem
sürdürmüştü.HABER MERKEZİ

Lale Karabıyık
yaşamını yitirdi

CHP

HABERLER

Halkın alnında ter gibi parlayan
bir adamdı Altan Öymen. Ve
insanın kuruş kuruş satıldığı
dönemlerde bir Reşat Altını… 

1960’larda kurucu meclis
üyesi… 1970’lerin ikinci yarısında
bakan… 1990’larda ve CHP Grup
Başkan Vekili… ‘90’ların sonunda
CHP Genel Başkanı… Kökten bir
gazeteci,  kökünden bir
siyasetçi…

Bizim mesleğin duayeni…
Hepimizin ağabeyi… İlkeli işsiz
gazetecilere işyeri açan ve onlara
destek veren (ANKA Ajansı) farklı
bir usta…

Kalemi nasırlıydı, çünkü o
kalem, meydanlarda, meclis
sıralarında, cezaevi taşlarında ve
milletin sofrasında sınanmıştı.
Kalemiyle yazar, sesiyle sorar,
vicdanıyla yürürdü.

Öyle kolayına olmazdı bu
ülkede “hak” demek, “adalet”
demek, “öldürmeyin gençleri”
demek... Türkiye’nin üzerinden
muhtıraların geçip, tankların
yürüdüğü yıllardı…

1972'nin karanlık taşları
altında, “Üç fidan”ın dallarına su
taşıyan bir gazeteciydi o. Deniz'in,

Yusuf'un, Hüseyin'in canına
kıyılmasın diye... İmza atmıştı
kampanyaya… Ne demekti bu?
Zulmün gözünü oymak! Asılmaya
giden bir genci omzundan tutmak
demekti.

Yani, bile bile girdi içer Altan
Ağabey. Bir kampanyanın
kefaretiydi yattığı… Sanki; “İnsan
yaşarken de onurlu yaşar, ölürken
de elinde bir gül tutarak...” diyordu
gözleriyle. 

Sonra gök ağardı ve 1977’de
halk O kalemi sandığa koydu, vekil
olarak tayin etti. Ve Altan Öymen,
toplumsal vicdanı TBMM
kürsüsüne taşıdı... Kim bilir belki
de en çok o zaman

Bedri Rahmi’nin şu dizeleri
yankılandı kulaklarında:

“Bu memlekette ne zaman
birinin canı sıkılsa 

Bizi çağırırlar;

Gidin de konuşun derler...
Gideriz.
Konuşuruz.
Susarız.”
Ama Altan abi susmadı. Ne

12 Eylül’de sustu ne 28 Şubat’ta
ne de 19 Mart 2025’te… “Milletin
sesi boğulurken” 93 yaşına
rağmen, çıktı Saraçhane’deki CHP
otobüsünün üzerine ve yarınlara
ancak direnenlerin kalabileceğini
anlatmaya çalıştı. 

1999’da CHP’nin dümenine
geçtiğinde, o dümeni okyanusun
ortasında dönen bir kağnı tekeri
gibi tuttu… Tut ki batmasın,
tut ki savrulmasın, tut ki halkın
tek kuruşluk umudu da
boğulmasın, diye…

Gazete yazılarında ve
televizyon programlarında,
sözcükler, gözlüğünün ardından
ince ince damlardı… Bir

öğretmenin dersi gibiydi
söyledikleri… Ne bağırarak, ne de
pohpohlayarak... Yalın, gerçek ve
daima insandan yana.

Kitapları var Altan Ağabey’in…
Hem bellek, hem tanıklık. Hem
halkın hafızasına yazılmış, birer
çentik gibi: “Bir Dönem Bir
Çocuk”, “Değişim Yılları”, “Öfkeli
Yıllar”... Her biri bir tarih damlası…
Her biri bir şairin elinden çıkmış
roman gibi... Çünkü o sadece
yazmadı, yaşadı da yazdığını… 

Şimdi bir Bedri Rahmi resmi
düşün:

Ortada bir adam, elinde
gazete, arkasında kırmızıya çalan
bir Türkiye haritası… Yanında üç
genç; biri Deniz, biri Yusuf, biri
Hüseyin... Ve başlarında bir
gökkuşağı… Bir ucunda “halk”
diğer ucunda “vicdan”. İşte Altan
Öymen’in hikâyesi bu;

Bir gülü tutmanın,
Bir imzaya kefil olmanın,
Bir partiyi sırtlanmanın,
Bir kalemi eğmeden taşımanın

hikâyesi.
Güle güle Altan Ağabey,

ruhun şadolsun. Seni hiç
unutmayacağız.

İDRİS AKYÜZ

Altan Öymen
Bir dönem bir çocuk!

20 Haziran 1932’de
İstanbul’da dünyaya gelen
Altan Öymen, Ankara
Üniversitesi Siyasal Bilgiler
Fakültesi Maliye Bölümü’nden
mezun oldu. Gazeteciliğe 1950
yılında Ulus gazetesinde
parlamento muhabiri olarak
adım attı. Tercüman, Yeni Gün,
Ulus, Akis, Öncü, Akşam,
Cumhuriyet, Günaydın,
Milliyet ve Radikal gibi birçok
gazetede muhabirlikten genel
yayın yönetmenliğine, köşe
yazarlığından başyazarlığa
kadar çeşitli görevler üstlendi.
Öymen, 1960-1961 arasındaysa

Gazeteciler Cemiyeti
başkanlığını üstlendi. 1962-
1966 arasında Bonn
Büyükelçiliği basın
ataşeliği yaptı. 1972’de
ANKA Haber Ajansı’nı
kurdu, uzun yıllar
yönetti. Cumhuriyet
başta olmak üzere
pek çok gazetede
yazıları yayınlandı.
Türkiye’de
modern
gazeteciliğin
gelişimine
katkı
sundu.

Altan Öymen kimdir?
Altan Öymen’in siyasetle ilişkisi
öğrencilik yıllarında başladı. 1950

yılında  Cumhuriyet Halk
Partisi’ne katıldı. 1961’de
Kurucu Meclis üyesi oldu.
1977 seçimlerinde Ankara
milletvekili olarak Meclis’e
girdi. Aynı yıl Bülent Ecevit
hükümetinde Turizm ve
Tanıtma Bakanlığı
görevini üstlendi. 1978-
1979’da CHP Grup
Başkanvekilliği, Avrupa
Konseyi Türk
Delegasyonu üyeliği ve
CHP genel sekreter

yardımcılığı gibi

görevlerde bulundu. 1995’te
İstanbul milletvekili olarak
yeniden Meclis’e döndü. 1999’daki
CHP Olağanüstü Kurultayı’nda
Deniz Baykal’ın ardından genel
başkan seçildi. Bu görevini 15 ay
sürdüren Öymen, 2000’deki
kurultayda Baykal’a karşı aday
oldu ancak seçimi kaybetti.
Öymen, 2000’lerde yayımladığı
“Bir Dönem Bir Çocuk”, “Değişim
Yılları”, “Öfkeli Yıllar” ve “...Ve
İhtilal” gibi anı kitaplarında,
bireysel ve toplumsal hafızaya
katkıda bulundu. Uğur Mumcu ile
birlikte “Mobilya Dosyası” adlı
eseri hazırladı.

Yakın tarihe ışık olmuştu

İzmir Çeşme ilçesinde bir sitenin
eski görevlisi S.Ş., kendisinin
yerine işe alınan Soner Boztepe'yi
baltayla başına vurarak öldürdü.
Olayın ardından evinin yakınında
yakalanıp, gözaltına alınan S.Ş.,
sevk edildiği adliyede çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. Otopsi
işlemleri için Boztepe’nin cansız
bedeni İzmir Adli Tıp Kurumu'na
kaldırıldı. Buradaki işlemlerin
ardından Boztepe'nin cenazesi
Ovacık Mezarlığı'nda toprağa
verildi. Olayın ardından soruşturma
başlatan ve bölgedeki güvenlik
kameralarını incelemeye alan
jandarma ekipleri S.Ş.'yi
yakalayarak gözaltına aldı.
Jandarmadaki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen S.Ş.,
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı.
HABER MERKEZİ

Kendisinin yerine
işe alınanı öldürdü

İZMİR
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İki kez kanser atlatan, cezaevinde 21
kilo veren Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık için Adli Tıp
Kurumu tetkiklerin yeniden yapılması
kararını verdi. Kararın ardından Çalık,
İzmir Şehir Hastanesi mahkumlar
koğuşuna sevk edildi. Çalık, hastanede
mahkum koğuşunun penceresinden, annesi
Gülseren Çalık ise hastane önünden
görüntülendi.

Anne Çalık isyan etti
Anne Çalık hastane önünde sabaha

kadar nöbet tutarken, “99’u tekrar yaşamak
istemiyorum. Ben anneyim, oğlum hasta,
feryadımı duyun. Oğlumun elimden kayıp
gitmesini istemiyorum. Adalet bakanından,
hakimlerden, savcılardan merhamet
istiyorum. Feryadımı duysunlar. Oğlumun
günden güne erimesine dayanamıyorum.
Ben anneyim, oğlum hasta, feryadımı
duyun” diyerek isyan etti.

Silivri’de tutuklu bulunan CHP’nin
Cumhurbaşkanı adayı Ekrem İmamoğlu
ise bu tabloya, “İzmir’de hapiste kalması
mümkün olmadığını belirten rapor
veriliyor, Adli Tıp için İstanbul’a sevk
ediliyor. İzmir’de Adli Tıp yok mu? "
şeklinde tepki gösterdi. 

Cumhuriyet’in haberine göre,
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Başkanı Özgür Özel de, cezaevinde sağlık
durumu ağırlaşan Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık'ın İzmir'deki
tetiklerinin yapıldığı hastaneyi ziyaret etti.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın da yer aldığı heyetle hastaneye
gelen Özel, enfeksiyon riski nedeniyle
hematoloji servisine girmediğini ve Çalık’ı
avukatları dışında da hiçkimsenin de
ziyaret etmeyeceğini belirtti. Özel yaptığı
açıklamada, Murat Çalık'ın annesi ile
görüşeceğini duyurdu. Özel, yaptığı
açıklamada şu ifadeleri kullandı:

‘Hakkımı anneye devrettim’
“Murat Çalık ve ailesini ziyaret etmek

üzere buraya geldim. Hematoloji servisine
çıktık. Başhekimin öncesinden nezaketiyle,
hematolojinin bölüm başkanının, değerli
hocamızın bana eşlik ederek Sayın
Mehmet Murat Çalık’ı ziyaret
edebileceğim söylendi. Zaten bu konuda
bakanlık da gerekli izni vermişti. Hocamız
benim bir ön bilgilendirmede dün
Trabzon’da, akşam uçakta, bir siyasetçi
olarak herkesle temas eden birisi olarak
hematoloji kliniğine girmemi, çıkmamı
herkes açısından bir riski artırdığı bilgisini
benimle paylaştı. Bunun üzerine ben bir A4
kağıda bir kaç oda ileride olan Mehmet
Murat Çalık’a, bütün hastalar ve kendi
sağlığı için, bir enfeksiyon riski olmaması
açısından bu durumumu kendim
değerlendirdiğimi ve ona duygularımı bir
mektupla yazmayı doğru bulduğumu
söyledim.Hocamızın da yetkililerin de
onayıyla bana verilen o bir kişilik görüşme
hakkımı da sayın Mehmet Murat Çalık’ın
annesine devrettim. Hocamız bugün bir
aile görüşü ve bilgilendirme yaptıktan

sonra Sayın Mehmet Murat Çalık’ı, onu
çok özleyen ve bütün Türkiye’nin yüreğini
sızlatan o görüntüleriyle, annesiyle
görüştürecekler. Çünkü annesi çok daha
steril bir ortamda. günlerdir bahçedeydi,
bizim gibi herkesle sarılan, öpüşen, günde
üç şehir değiştiren bir durumda değil.
Onu steril kıyafetlerle, boneyle,
maskeyle evladıyla kavuşturacaklar. Bu
durumu annesine de aktardım, annesi de
memnun oldu. İşin insani yönü böyle.
Diğer yetkililer de Adalet Bakanlığı
yetkilileri de bu konuda gerekli anlayışı
göstermiş. Bundan sonra meseleyi ‘Burada
Mehmet Murat Çalık kötü bir yerde
tutuluyor, annesine zulmediliyor’
yaklaşımından çıkarıp, tedavisi için
gereken yapılacak. Tetkikler için en
doğrusu yapılacak. Yeni bir kemik iliği
alınacaksa buna kendi rızası varsa
yapılacak. Bunların hepsi böyle, en
yakından takip edeceğiz. Kimseye
hakkımızı yedirmeyiz ama kimsenin
hakkını yemek, haksızlık yapmak bizim

işimiz değil. Cumhuriyet Halk Partisi’nin
farkı bu.”

İzmir Barosu'ndan da, sağlık durumu
cezaevi koşullarında tedaviye elverişli
olmayan Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık’ın tutukluluk halinin
devam etmesine ilişkin yapılan açıklamada
“Çalık’ın tutukluluğunun devam etmesi,
insan haklarına ve Anayasa’nın 17.
maddesi ile güvence altına alınan yaşama
hakkına açıkça aykırıdır” denildi. 

‘Bu bir işkencedir’
Açıklamada, Çalık’ın sağlık durumu

gerekçe gösterilerek tutukluluğunun
devamına karar verilmesinin, insan
haklarına ve Anayasa’nın yaşama hakkını
güvence altına alan 17. maddesine aykırı
olduğu belirtildi. Sağlık durumu
cezaevinde kalmasına elverişli olmayanlara
reva görülen bu muamelenin bir tür işkence
olduğu ifade edilen açıklamada, Avrupa
İnsan Hakları Mahkemesi ve Anayasa
Mahkemesi kararlarında açıkça

vurgulandığı üzere, cezaevinde uygun
sağlık hizmeti alamamanın, mahpusun
fiziksel ve ruhsal bütünlüğüne yönelik ağır
bir hak ihlali olduğu vurgulandı.
Açıklamada, şunlar kaydedildi:"M. Murat
Çalık gibi, sağlık durumu ciddi risk taşıyan
tüm tutuklular derhal salıverilmeli; tedavi
hakları öncelikli olarak sağlanmalıdır.
Devletin ve yargının, özgürlüğünden
mahrum bırakılan bireylerin yaşamlarını ve
sağlıklarını koruma yükümlülüğü
vardır.Tutuklu ve hükümlüler, insanlık
onuruna saygılı bir biçimde muamele
görmeye ve yaşama hakkına sahiptir.
Teşhis ve tedavisi yapılmadan işkence
çektirilen, hapishanede hayatını kaybeden
ya da ölümüne ramak kala bırakılıp kısa
sürede hayatını kaybeden insanların olduğu
bir toplum, adalete olan inancını da
kaybeder. İzmir Barosu, hasta mahpusların
ve tutukluların yaşam hakkı ve insan
onuruna yaraşır muamele görmeleri için
süreci yakından takip etmeye devam
edecektir." HABER MERKEZİ

İzmir Şehir Hastanesi mahkumlar koğuşunda tutukluluğu süren Mehmet Murat Çalık için, anne
Gülseren Çalık, “Ben anneyim, oğlum hasta, feryadımı duyun” seslenişine Özel’den yanıt geldi
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Vicdanları sızlatıyor

Muharrem İnce’den
MHP’ye gönderme

MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli'nin birkaç ay önce MHP
milletvekilleriyle yaptığı toplantıda,
"Cumhurbaşkanı’nın iki yardımcısı
olsun, biri Kürt, diğeri Alevi olsun"
dediği iddiası üzerine CHP'li
Muharrem İnce, paylaşımda bulundu.
Bahçeli'ye karşılık vererek vatandaşlık
ve kimlik vurgusu yapan İnce,
mesajında şu ifadeleri kullandı: "Türk
Devletine vatandaşlık bağı ile bağlı
olan herkes Türktür. Cumhurbaşkanı
da, yardımcısı da, ilerideki yardımcıları
da Türk olacaktır. Ne mutlu Türküm
diyene!" HABER MERKEZİ

Kurtulmuş, Devlet
Bahçeli'ye gidecek

"Terörsüz Türkiye" olarak adlandırılan
süreç kapsamında Meclis'te
komisyon kurulması çalışmalarını
sürdüren TBMM Başkanı Numan
Kurtulmuş, bugün Devlet Bahçeli'yi
TBMM'deki makamında ziyaret
edecek. Süreçle ilgili 28 Mayıs'ta
Bahçeli'yi ziyaret eden Kurtulmuş'un,
komisyon konusunda gelinen
aşamayla ilgili bilgilendirme yapması
bekleniyor. TBMM Başkanı Numan
Kurtulmuş, Bahçeli'nin ardından CHP
Genel Başkanı Özgür Özel ve DEM
Parti Eş Genel Başkanları'nı da ziyaret
edecek. HABER MERKEZİ

TBMM

SİYASET

Uçum, yeni anayasa
için referandum dedi

Son günlerde iktidar cephesinin sık
sık dillendirdiği 'yeni anayasa'
tartışmalarında sürecin nasıl
ilerleyeceği merak konusu olurken,
AKP'nin yeni anayasa için kurduğu
komisyon, geçtiğimiz haftalarda ilk
toplantısını gerçekleştirdi.  Yasalara
göre yeni anayasanın doğrudan
Meclis'ten geçerek kabul edilmesi için
en az 400 milletvekilinin onayı
gerekirken, Cumhurbaşkanı
Başdanışmanı Mehmet Uçum, sosyal
medya paylaşımında yeni anayasa
kabulü için referandum şartının
olacağını belirtti. HABER MERKEZİ

CUMHURBAŞKANLIĞI

İZBETON A.Ş.'deki yolsuzluk
soruşturması kapsamında tutuklanan
İzmir Büyükşehir Belediyesi eski
Başkanı Tunç Soyer, hakkında
hazırlanan iddianamede 45 yıl hapis
cezası istenmesine dair, "Sayın Savcı
hakkımızdaki iddianameyi
tamamlamış, 45 yıl hapis cezasına
çarptırılmamı talep etmiş. O kadar
ömrüm kalmadı..! Müebbet istese o
kadar yatmazdım. Ama bir hukukçu
olarak bunları hak etmediğimi
biliyorum. Üstelik adaletin vicdanı
mutlaka çalışır’’ ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Soyer: O kadar  ömrüm kalmadı!

AK Parti Aliağa İlçe Başkanlığı
tarafından düzenlenen Genişletilmiş
İlçe Danışma Meclisi Toplantısı
yapıldı. Toplantının açılış konuşmasını
yapan AK Parti Aliağa İlçe Başkanı
Yaşar Demir, "AK Parti, hizmet odaklı
siyasetin simgesidir.
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan liderliğinde yürüttüğümüz bu
yolda, Türkiye Yüzyılı hedefiyle
çalışmalarımıza devam edeceğiz"
ifadelerini kullandı. Toplantıda söz
alan AK Parti Aliağa İlçe Teşkilat
Başkanı Bahattin Dikici ise çalışmaları
değerlendirdi. İHA

Aliağa Danışma Meclisi toplandı

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Kıbrıs Barış
Harekatı'nın 51. yıldönümü nedeniyle yaptığı
paylaşımda, "3’üncü Genel Başkanımız Ecevit ile
birlikte Başbakan Yardımcısı Necmettin
Erbakan’ı, Fazıl Küçük’ü ve Rauf Denktaş’ı
saygıyla yad ediyoruz" dedi.

Özel, X’ten yaptığı paylaşımında "Bundan 51
sene evvel, Kıbrıs adasına barış getirmek için
Başbakanımız Bülent Ecevit’in liderliğinde büyük
bir mücadele başlatıldı. 

Kıbrıs Barış Harekatı’nın yıl dönümünde
şehitlerimizi rahmetle anıyor, gazilerimize
minnetlerimizi sunuyoruz. Partimiz, Kıbrıs
Türklerinin haklı mücadelesinin ve kardeşliğinin
daima yanında olacak" dedi.

Özel,  sosyal medya hesabı üzerinden Kıbrıs
Barış Harekatı'nın 51'inci yıldönümüne ilişkin
yaptığı paylaşımda, şunları kaydetti:

"Bundan 51 sene evvel, Kıbrıs adasına barış
getirmek için Başbakanımız Bülent Ecevit’in
liderliğinde büyük bir mücadele başlatıldı. 

Kıbrıs Barış Harekatı’nın yıl dönümünde
şehitlerimizi rahmetle anıyor, gazilerimize
minnetlerimizi sunuyoruz. 3’üncü Genel
Başkanımız Ecevit ile birlikte Başbakan
Yardımcısı Necmettin Erbakan’ı, Fazıl Küçük’ü ve
Rauf Denktaş’ı saygıyla yad ediyoruz. Partimiz,
Kıbrıs Türklerinin haklı mücadelesinin ve
kardeşliğinin daima yanında olacak."
HABER MERKEZİ

‘Barış Harekatı’na Özel mesaj ‘Bize yakışan söz
verdiğimizi yapmak’

Adana Büyükşehir Belediye
Başkanlığı görevinden uzaklaştırılan
Zeydan Karalar, Adana Büyükşehir
Belediye Başkan Vekili seçilen
Güngör Geçer’e, avukatları
aracılığıyla el yazısıyla mesaj
gönderdi. Zeydan Karalar’ın, mesajı
şöyle: “Sevgili kardeşim Güngör,
hayırlı olsun. Açtığımız yolda devam
edip halka ne söz verdiysem
yapmanız dileğimdir. E-5 üzerinde bir
üst geçide başlayacağımız sözünü de
tutuyorsunuz. Bize yakışan, bizim
verdiğimiz sözleri yapmaktır. Sizlere
güveniyorum” HABER MERKEZİ

ADANA

BEYLİKDÜZÜ BELEDİYE BAŞKANI ÇALIK’IN TUTUKLULUK HALİNE  TEPKİLER ARTIYOR

Birinci: Bu ne tutuklama merakı?’
Kararı eleştiren isimler arasında yer

alan eski AKP'li vekil Şamil Tayyar,
"Beylikdüzü Belediye Başkanı
Murat Çalık, tutuksuz
yargılansa ne olur?" diye
sorarken; şunları
kaydetti:

"Dava düşer mi?
Deliller karartılır mı?
Yurtdışına mı kaçar?
Sahi ne olur?
Bazı yorumlara bakıyorum:
‘Cezaevine girmeden turp gibilerdi

şimdi hastalandılar.’
‘Geçmişte bize zulmederken

kimsenin sesi çıkmadı.’
‘Acırsan acınacak hale gelirsin.’

Hukuk, intikam duygusuyla değil
adaletle tesis edilir.

Yarış, kötülükte değil iyilikte olur.
En önemlisi, bunun bir de ahireti

var.Yapmayın."
AKP'li Mücahit Birinci ise, "3.

kere ifade ediyorum. Murat Çalık'ın,
en azından adli kontrol şartı ile serbest
bırakılması hukuka da vicdana da

uygun olandır" ifadelerini
kullanırken Adli Tıp kararına
ilişkin şunları kaydetti:

"Adli tıp prosedürüne gerek
yok. Yoksa mevzuata göre Adli
Tıp'tan olumlu rapor gelmesi
için ölümünüze iki gün kalması
lazım. Hükümlülerle tutuklulara aynı

prosedür olmaz.
Tutuklama tedbirdir, mahkumiyet

gibi değildir, infaz prosedürleri
farklıdır.

Dolayısıyla tutuklu işlerde Adli tıp
raporuna gerek kalmaksızın, Sulh Ceza
Mahkemesinin veya ilgili
mahkemesinin takdiri ile tahliye veya

başkaca adli kontrol kararları
verilebilmelidir."

Birinci ayrıca mevzuat
eleştirisinde bulunarak,
"Herkes tutuklanacaktı da, biz
mevzuata elektronik kelepçe ev

hapsi, yurtdışı yasağı, imza gibi
tedbirleri neden koyduk? Bu ne

tutuklama merakı?" dedi.
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Zeytinliklerin madenciliğe açılmasını

içeren “Süper İzin” düzenlemesi TBMM'de

255 oyla kabul edildi. Ankara’daki nöbet

eylemine son veren köylüler, “Bu daha

başlangıç, direnişi Anadolu’da

büyüteceğiz” dedi. Muhalefet vekilleri ise

yasayı “doğa kıyımı ve şirket lehine bir

talan planı” sözleriyle eleştirdi.

Zeytinliklerin madencilik faaliyetlerine

açılmasını içeren torba kanun teklifi,

Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM)

Genel Kurulu’nda 199’a karşı 255 oyla

kabul edildi. Kamuoyunda “Süper İzin”

olarak anılan yasa, geniş zeytinlik alanlarda

madencilik yapılmasının önünü açarken,

Ankara’da yaklaşık 3 haftadır süren köylü

direnişi ise kararla birlikte sona eriyor.

Yasanın geçmesiyle birlikte Ankara

Cemal Süreya Parkı’nda nöbet tutan

köylüler, artık eylemlerini bölgeye taşıma

kararı aldı. 19 gündür parkta nöbet tutan ve

4 gün açlık grevi yapan köylüler, son

açıklamalarında mücadelelerini Anadolu’ya

yayacaklarını vurguladı.

‘Etten duvar öreceğiz’
Ege Saati'ne köylüler adına konuşan

İkizköylü Esra Işık, mücadelenin fiili

direnişe evrileceğini belirterek şunları

söyledi:

“Ankara’da bir çoban ateşi yaktık. Ama

bu sadece burada değil; 6 yıldır kendi

topraklarımızda direniyoruz. Artık köy köy

gezip insanlara bu maden yasasının ne
getirdiğini anlatacağız. Direnişimizi
büyüteceğiz. Çünkü yarın kepçeler,
jandarma eşliğinde gelecek. Daha önce
defalarca yaşadık. Jandarmalar şirketlerin
bekçiliğini yapıyor, zeytinleri söküyor,
ormanları kesiyor. Bizim tek gücümüz, o
kepçelerin önünde etten duvar örmek.”Işık,
açlık grevini de sonlandırdıklarını
duyurarak, “Gücümüz ve umudumuz var.
El ele, kol kola bu dayanışmayı büyütmek
zorundayız” dedi.

Köylülerin başlattığı direniş,
TBMM'den geçen yasayla yeni bir döneme

girdi. Artık eylemler sahada, zeytinliklerin
içinde, köy köy, mahalle mahalle
sürecek.Köylüler, "Bu sadece bir veda
değil, Anadolu’da büyüyecek yeni bir
başlangıç" mesajını verdi.

Vekillerden sert çıkışlar
Yasanın Meclis’te kabul edilmesi,

muhalefet milletvekillerinin de sert
tepkilerine yol açtı. İYİ Parti Grup
Başkanvekili Buğra Kavuncu, iktidar
sıralarına dönerek şöyle konuştu:

“Hiçbir yasa teklifinde bu kadar
kalabalık, bu kadar ateşli olduğunuzu

görmedik. Emekliyi, çiftçiyi, öğrenciyi
ilgilendiren hiçbir konuda bu kadar ısrarcı
değildiniz. Bu yasadaki iki firmayı
savunurken gösterdiğiniz hararet
gözlerimizi yaşartıyor.”

‘Doğa felaketine davetiye’
CHP Eskişehir Milletvekili Jale Nur

Süllü ise teklifin yalnızca doğaya değil,
“gelecek kuşaklara” da ihanet olduğunu
söyledi. Süllü, yasayı şu sözlerle eleştirdi:

“Trump’ın ‘Her Yerde Maden’ anlayışı
bu teklifte vücut buldu. İktidarın çevreyi
korumakla ilgisi yok, bu yasa doğrudan
ranta hizmet ediyor. Tarım alanları,
ormanlar, su kaynakları ve SİT alanları
tehdit altında.”

Süllü ayrıca, madencilik faaliyetlerinin
halk sağlığını tehdit ettiğini söyleyerek,
Sakarya Vadisi’nde artan kanser vakalarına
dikkat çekti ve “Bu teklif bir doğa
felaketine davetiyedir” ifadelerini kullandı.

Yeniden Refah Partisi Başkanvekili
Doğan Aydal da yasanın esas amacının,
Ege ve Akdeniz bölgelerindeki altın
madenlerine ulaşmak olduğunu öne sürerek
şunları söyledi:

“Siyanür felaketleri hâlâ hafızalarda.
İliç’te, Kütahya’da yaşananlar ortada. Şimdi
benzer çevre felaketlerine Ege hazırlanmalı.
Bu kanuna imza atanların sırtında ömür
boyu kötü bir tabela asılı kalacaktır.”
MÜRVET KUBAY

Zeytinlikler için direniş
Anadolu’da büyüyecek
Zeytinliklerin madencilik faaliyetlerine açılmasını içeren torba kanun teklifinin TBMM’de kabul
edilmesinin ardından eylemci köylüler, direnişlerini köy köy Anadolu’ya yayacaklarını vurguladı

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)
Genel Başkanı Devlet Bahçeli’nin,
terör örgütü PKK elebaşı Abdullah
Öcalan’a çağrısı ile başlayan
“süreç”, terör örgütünün sembolik
olarak silah bırakması ile yeni bir
boyut kazandı. Erdoğan’ın “AKP-
MHP-DEM” üçlüsü ilanı ve
Bahçeli’nin süreci destekleyici tavrı
devam ederken; MHP içinde ise
sular durulmuyor. Son olarak
MHP’de bir “süreç” istifası daha
yaşandı. Aydın’ın Karacasu

ilçesinde MHP’nin sembol
isimlerinden  2008-2014 yılları
arasında MHP’den İl Genel Meclisi
Üyeliği yapan Halil İbrahim
Karaçam, partisinden istifa ettiğini
sosyal medya hesabından yaptığı
açıklama ile duyurdu. Karaçam,
şunları kaydetti: "12 Temmuz
Cumartesi günü saat 15.37’de bağlı
bulunduğum siyasi parti üyeliği ve
görevlerimden gördüğüm lüzum
üzerine istifa etmiş bulunmaktayım.
Partimin ülkemiz için hayati öneme

sahip önergeleri reddetmesini kabul
edemiyorum. Dün muhalefeti illet,
zillet diye suçlarken bugün
suçladıklarıyla beraber olmalarını
doğru bulmuyorum. Yarın bir gün
DEM Parti ile beraber olabilir
deselerdi biz de buna göre
pozisyon alırdık. Bana ters geliyor.
Mazinin hatırı var deyip sustum.
Kişilerle problemim yok ama genel
merkezin politikaları nedeniyle bu
kararı üzülerek aldım.”
HABER MERKEZİ

MHP’de bir ‘süreç’ istifası daha...

İsrail basınının geçtiği son dakika
haberlerine göre, Başbakan
Binyamin Netanyahu gıda
zehirlenmesi nedeniyle rahatsızlandı.
Doktorların yaptığı açıklamada,
Netanyahu’nun sağlık durumunun iyi
olduğu ancak tedbir amaçlı üç gün
boyunca evinde istirahat edeceği
bildirildi. Edinilen bilgilere göre,
Netanyahu önceki gün gece
saatlerinde tükettiği bozuk gıdanın
ardından sağlık sorunları yaşadı.
Yapılan ilk değerlendirmeler sonucu
Başbakan’ın gıda zehirlenmesi
geçirdiği tespit edildi. Sağlık ekipleri,
Netanyahu’nun vücudunda bağırsak
iltihabı geliştiğini ve dehidratasyon
(sıvı kaybı) yaşadığını açıkladı.
Tedavi kapsamında, intravenöz sıvı
desteği verildiği bildirildi. Bugün
gerçekleştirilen kabine toplantısına
katılmayan Netanyahu’nun yokluğu
dikkat çekmişti. Gelişmenin ardından
Başbakanlık Ofisi tarafından yapılan
resmi açıklamada, Netanyahu’nun
üç gün boyunca çalışmalarını
evinden sürdüreceği ve dinlenerek
tedavi göreceği belirtildi.
HABER MERKEZİ

YASA BÜYÜK TARTIŞMALAR, AÇLIK GREVLERİ VE KAVGALAR SONRASINDA KABUL EDİLDİ 

‘Bir imzayla 1 milyar 
360 milyon lira kazan’
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TBMM Plan ve Bütçe
Komisyonu Üyesi, CHP Manisa
Milletvekili Ahmet Vehbi
Bakırlıoğlu, Meclis Genel
Kurulu’nda yaptığı konuşmada, Türk
parasının değer kaybını da örnek
göstererek başlayan açıklamasını çok
ciddi bir yolsuzluk iddiasını gündeme
getirdi. Bakırlıoğlu, Malatya
Yeşilyurt'ta bir şirkete ait 187
dükkânın, Türkiye'nin dört bir
yanındaki kıymetli Hazine ve TOKİ
arazileriyle trampa edilerek büyük bir
kamu zararına yol açıldığını söyledi.

Bakırlıoğlu Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı’na bağlı
Kentsel Dönüşüm Başkanlığı’nın
yazısı doğrultusunda, bir firmaya ait
187 dükkân rezerv alan ilan edildi ve
bu taşınmazların Ankara, İzmir,
Aydın ve Diyarbakır gibi şehirlerdeki
toplam 324 bin metrekarelik 15
değerli parsel ile trampa edildiğini
ifade ederek şunları söyledi:
“TOKİ'nin iştiraki olan GEDAŞ
değerleme şirketinin yaptığı tespitlere
göre, dükkânların değeri 1 milyar 990
milyon lira, karşılığında verilen 15
arsanın değeri ise 2 milyar 55 milyon
lira olduğunu belirlenmiş. Aradaki
fark olan 65 milyon lirayı da şirketin
ödeyeceği ifade edilmiş. Ancak
farklı değerleme kuruluşları,
belediyeler ve yerel emlakçılarla
yaptığı çalışmalarımıza göre, bu 15
kıymetli arsanın gerçek piyasa değeri
en az 3 milyar 415 milyon lirayı
buluyor. Bu da yaklaşık 1 milyar 360

milyon liralık bir fark, yani kamu
zararı anlamına geliyor.Söz konusu
parsellerin arasında Çeşme
Alaçatı’da denize nazır otellerle
çevrili kupon araziler, Ankara
Gölbaşı’nda çevre yolu kenarındaki
geniş arsalar, Diyarbakır
Kayapınar’da milyonluk şehir içi
araziler ve Aydın Didim'de devlet
hastanesi karşısında bulunan arsalar
yer alıyor. Özellikle Çeşme’deki bazı
arsaların GEDAŞ tarafından 300
milyon lira civarında
değerlendirildiği, ancak gerçek
değerlerinin 800 milyon lirayı aştığı,
bazı yerel kaynaklara göre ise 2

milyar liraya kadar çıktığı yaptığımız
araştırmalar sırasında bize ifade
edildi. Ben buradan Bakanlığa,
savcılara sesleniyorum: Bunu
mutlaka araştırın, bununla ilgili bir
soruşturma açın. SPK'nin mutlaka bu
işi araştırması lazım. Burada tüyü
bitmemiş yetimin hakkı var
arkadaşlar. Benim bahsettiğim rakam
1 milyar 360 milyon lira, bunu
araştırın, bu işin peşine hep beraber
düşelim, bu bizim paramız.  Bir
insanın bir günde bir imzayla, iki
imzayla bu kadar para kazanmaması
lazım; yazıktır, günahtır!”
HABER MERKEZİ

Netanyahu 
gıdadan
zehirlendi

Ege Saati’ne konuşan Esra Işık (arkadaki) direnişi büyüteceklerini belirterek,
“Gücümüz ve umudumuz var. Direnişimiz Anadolu’da büyüyecek” dedi.

CHP Manisa Milletvekili Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, ‘1 milyar 360 milyon liralık’
kamu zararını Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne getirdi, hesap sorulmasını istedi. 

AKP, iktidara geldiğinden bu yana,
zeytinlikleri katledecek yasa tasarısını
tam 10 kez değiştirmeye kalktı. Her
seferinde, kamuoyundan yükselen
tepkilerden sonra geri çekti.  10 kez
vazgeçtikleri yasayı 11’incide kabul
etmeleri şunu gösteriyor: Türkiye’nin
dünya ekonomisindeki rolü, “iş
yapılacak ticaret ortağı ülke
statüsünden” çıkmış, “sömürge ülke
ekonomisi statüsüne” dönmüştür.  

Türkiye’nin ekonomideki çarklarını
döndürmek için dövize ihtiyacı var.
Yüksek faizle bulunan döviz, ayrı bir
sömürü düzeniydi. Artık bu yolla
bulunan döviz de yetmiyor.  Duvara
tosladık. Hukuku sorgulamadan, tek
adam rejimini kendisine dert etmeyen
yabancı yatırımcılara ihtiyacımız var.
Yeni bir alan ve yeni bir yatırımcı türü
lazım…

Yabancı sermaye, elde ettiği karı
elbette transfer eder. Ancak aynı
zamanda o ülkede katma değer de
yaratır. Bu kar transferini sömürü
mekanizması olarak
değerlendirebilirsiniz. Ama yarattığı
katma değer nedeniyle ülke
kalkınmasında bir rolü olur. Bu piyasa
ekonomilerinde de böyledir, Komünist
Parti ile yönetilen Çin’de de böyledir. 

Aynı şekilde siz ekonominizi dış açık
vermeden çeviremiyorsanız, yani kötü
tercihler ve beceriksiz iseniz, bu kez
çarkları döndürmek için sıcak paraya
mahkûm olursunuz. Sıcak paraya
dünyanın en yüksek reel faizini
ödeyerek, yurtiçinden yurtdışına kaynak
aktarır bir sömürü mekanizmasını
işletirsiniz. Ama yine de o sıcak para ile
krediler ile ekonominin çarklarını
çevirirken, düşük de olsa ekonomiye bir
katma değer sağlarsınız.

Rekabet gücü gelişmemiş bir
ekonomi ile dünya kapitalist sisteminin
size biçtiği rolle yetinirsiniz. İyi
yönetilirseniz, Birinci ve İkinci Dünya
Savaşı mağlubu Almanya gibi ya da
Güney Kore örneğinde olduğu gibi
refahınızı artırabilirsiniz. Kötü
yönetilirseniz, aradan yıllar geçse bile bir
arpa boyu yol alamazsınız. Kalabalık
nüfusunuzla, dünya ekonomik
sisteminin üretimde küçük bir aktörü
ama tüketimde önemli bir pazarı
olursunuz. Ekonomik bağımsızlığınızı
kaybeder, borç batağına saplanırsınız.
Ekonomik bağımsızlık ile birlikte dış
politikadaki gücünüzü, jeopolitik
gücünüzü de yitirirsiniz. Artık yavaş
yavaş sömürge ekonomisine dönüşüm
şartları oluşur. 

Sömürge ekonomisi haline gelen
ülkelerde, özellikle hammadde
madenciliğinde, ülkeye en ufak bir
katma değer kazandırılmaz. Sömürge
ülkelerde ülkelerin doğal kaynakları,
madenleri, ülke ekonomisine hiçbir katkı
sağlamadan yağmalanır. Ülke içinde de,
sadece maden imtiyazlarını, ruhsatlarını
dağıtan otorite zenginleşir. Gelen
yabancı sermaye ve yerli sermaye artık
yatırımcı değil, tam anlamıyla
soyguncudur. Dünyanın hiçbir ülkesi,
hammadde madenciliği ile
kalkınmamıştır.

Daha önce de defalarca yazdım.
Bıkmadan usanmadan tekrarlamak
gerekiyor. Türkiye’de madenciliğin
ekonomiye katkısı ulusal gelir içinde
sadece yüzde 1… Bu yüzde 1 katkıdan
da ne devlet ne de halk faydalanabiliyor.
Madencilerin devlete verdikleri katkı
payları yüzde 2 ile binde 2 arasında.
Yani yüzde 1’in binde 2’si kadar.
Devede kulak kadar bile değil. Ulusal
gelirde 100 liranın 1 lirası madencilikten
geliyor. O bir liranın da sadece 1 kuruşu
devlete kalıyor. 100 lirada 1 kuruş.
Bundan daha ala bir sömürge düzeni
olabilir mi? 

Bunun karşılığında da, Türkiye’nin
zeytinlikleri, ormanları, meraları, tatlı su
kaynakları tarım alanları yok ediliyor. 

Dünya kapitalist sistemindeki ülkeler
yeni teknolojiler için yeni madenler ve
toprak elementlerine saldırıyorlar. NATO
ülkeleri, Çin ve Rusya’ya karşı
silahlanma harcamalarını 2.5 kat artırma
kararı aldı. Ekonomik ve siyasal
varlıklarını korumak ve hatta
genişletmek için, içeride milliyetçilik
akımlarının yükseltiyorlar, kendi ulus
devlet modellerini güçlendiriyorlar.
Buna karşılık Türkiye’de olduğu gibi, az
gelişmiş ya da sömürge haline getirmek
istedikleri ülkelerin devlet yapılarını, ulus
devlet yapılarını çökertmek için
uğraşıyorlar.

Türkiye’de maden yasası yeni bir
sömürge ekonomisi modeline
geçerken,  ABD’nin Ankara Büyükelçisi,
Büyükelçi gibi değil, Sömürge Valisi gibi
davranıyor. Lozan’ı hedef alıyor, Sevr’i
örnek gösteriyor. Terörsüz Türkiye
masalı ile Türkiye Cumhuriyeti’nin ulus
devlet yapısı ve laik yapısı, Türkiye
Milleti gibi, Türk-Kürt-Arap ümmet birliği
gibi, Osmanlı Millet Modeli gibi
saçmalıklarla hedef alınıyor. 

Meriç Köyatası

Sömürge
ekonomisi...
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Ege Su Ürünleri ve Hayvansal
Mamuller İhracatçıları Birliği'nin
Ocak-Haziran 2025 verilerine göre
Türkiye'nin su ürünleri ihracatı, 2025
yılının ilk yarısında geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 4 artışla 974
milyon dolara ulaştı.

Türkiye Su Ürünleri ve Hayvansal
Mamuller İhracatçı Birlikleri Sektör
Kurulu Başkanı Sinan Kızıltan, “Türk
somonu ihracatı 2025 yılı sonunda
500 milyon doları aşacak. En geç
2035 yılına kadar 1 milyar doların
üzerinde bir Türk somonu geliri
olacak Türkiye'nin" diye konuştu.

Su ürünleri ihracatının lideri
konumundaki levrekte yılın ilk
yarısında yüzde 10 artışla 303 milyon
dolar, çipurada yüzde 8 artışla 273,7
milyon dolar ihracat yapılırken Türk
somonu, aynı dönemde yüzde 17
artışla 217 milyon dolar döviz getirisi
sağladı. Türk somonu bu
performansıyla 2025 yılının ilk
yarısında sektörün ihracat artış
rekortmeni oldu. Türk somonunu 65
milyon dolarla alabalık, 18,5 milyon
dolarla orkinos ve 12,7 milyon dolarla
kaya levreği ihracatı takip etti.

Yılın ilk yarısında 78 ülkedeki

sofralara su ürünlerini gönderen
sektörün ihracatında Rusya
Federasyonu ilk sırada yer alırken bu
ülkeyi İtalya, Hollanda, Yunanistan ve
İngiltere izledi.

Yükseliş sürüyor
Sektörün ihracat performansını

değerlendiren Kızıltan, geçen yıla
göre daha iyi bir noktada olduklarını,
tonaj açısından gerilemeye rağmen
fiyatların ortalama yüzde 20 artması
nedeniyle döviz girdisinin yükselmeye
devam ettiğini dile getirdi.

İhracat fiyatlarının artmasında
rakip ülkelerdeki üretimin gerilemesi
ve Türk su ürünleri sektörünün katma
değeri yüksek, işlenmiş ürünlere
yoğunlaşmasının etkili olduğunu
bildiren Kızıltan, sektörün 2025 sonu
için hedeflediği 2 milyar dolarlık
ihracat rakamını yakalayacağına
inandıklarını belirtti. Türkiye'de
yaklaşık 2000 balık çiftliği
bulunduğunu, binlerce ailenin
geçimini sağladığı bu sektörün
sürdürülebilir olması için çaba
gösterdiklerini ifade eden Kızıltan,
Akdeniz balıklarının lezzetli olması
nedeniyle dünya çapında giderek daha

fazla talep gördüğüne işaret etti.
Tarım ve Orman Bakanlığı'nın

verdiği desteklerin de ihracat
performansında etkili olduğunu
kaydeden Kızıltan, "Özellikle
yatırımcıların önünün açılması, yeni
potansiyel alanların belirlenmesi ve bu
potansiyel alanların gerçekten üretim
yapacak olan, yatırımcı olan kişilere
tahsis edilmesi çok önemli. Bu yüzden

artık yatırımcılarımız daha bir güvenle
bakabiliyor geleceğe. Şu anda Ege'de
yeni potansiyel alanlar açılmıyor.
Dolayısıyla buradaki üreticilerimiz
iklim değişikliğinden, havaların
ısınmasından dolayı bir takım levrek
üretimini Karadeniz'e kaydırıyorlar.
Karadeniz'de hala büyük bir
potansiyel olduğunu düşünüyoruz."
dedi. NİSAN GÜÇLÜ 

Somonda ihracat hedefi
1 milyar doları geçmek 
Türkiye Su Ürünleri ve Hayvansal Mamuller İhracatçı Birlikleri Sektör Kurulu Başkanı Kızıltan 
Türk somonunda hasatın bittiğini, yıl sonuna kadar tamamının satılabileceğini dile getirdi

BAKANLIĞIN VERDİĞİ DESTEKLER, İHRACAT PERFORMANSINDA ETKİLİ 

Ayçiçeği kuraklıktan etkilendi
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB)

Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, yağlı tohumluk
bitkiler içerisinde ayçiçeği tohumu üretiminin
Türkiye’de ilk sırada olduğunu hatırlattı.
Ayçiçeği üretiminin önemine dikkat çeken
TZOB Başkanı Bayraktar, açıklamasında şunları
belirtti: "Türkiye yağ tüketiminin yüzde 80’ini
ayçiçeği yağı olarak tüketiyoruz. Son beş yılda
ayçiçeği üretiminde bir artış söz konusu yüzde 29
oranında bir artış oldu son iki yıla baktığımızda.
Yani 2023- 2024 yıllarını değerlendirdiğimizde 2
milyon 500 bin ton olan üretimimizin 2,2 milyon
tona düştüğünü görüyoruz. Kuru alanda ayçiçeği
üretimi yapıyoruz en büyük sıkıntımız bu. 

Ayçiçeğini sulama imkanımız yok geçen
sene ayçiçeği üretimimiz kuraklıktan etkilendi
şimdi yine bu sene yine ayçiçeği üretimimiz
kuraklıktan etkilenmiş görünüyor. Şu açıdan da çok
önemli Türkiye küspe, tohum ve yağ ihtiyacının
tamamını karşılayamıyor yani yüzde 28’i
yurtdışından ithal olarak geliyor. Dolayısıyla yerli
üretimi artırmak zorundayız tohum, yağ ve küspe
ithalatına 2024 yılında 1.6 milyar dolar para
ödedik. Bu ciddi bir rakam. Hem üretici için
hem de bu ürünü tüketen vatandaşlarımız için çok

önemli olan ürünümüz bu sene ciddi bir kuraklık
tehdidi ile karşı karşıya." 

Fiyat bekliyoruz
Bayraktar, sözlerine şöyle devam etti:

"Bahçelerde gördüğümüz tarlalarda gördüğümüz
kadarıyla şu an kuraklığın stresini bu ürün yüklenmiş
durumda ve bugünlerde üreticimiz yağış bekliyor bu
yağışlar bugünlerde gelirse ürünlerin bir kısmını
kurtarmak mümkün olabilir. Üzülerek ifade
ediyorum bazı bölgelerimizde kuraklık nedeniyle

ayçiçeği tarlaları sürüldü yani yağışlar gelmezse bu
bölgede de belli ki ayçiçeği tarlaları sürülecek.
Burada özellikle üreticilerimizin iki tane beklentisi
var birincisi yağış bekliyorlar inşallah yağışlar
bugünlerde gelir ikincisi üreticimiz fiyat bekliyor.
Yağış ve fiyat bekliyoruz yağış gelirse iyi bir fiyat
olursa üreticimiz üretimine devam eder, mutlu olur,
tarlasında kalır. Aksi takdirde ayçiçeği üretiminden
vazgeçecek bu net olarak görünüyor geçen sene de
fiyatlardan memnun kalmadılar. Geçen sene de
geldim bahçelerden bir takım açıklamalar da yaptım
bazı sıkıntılar vardı. Onların bir kısmını açıklamalar
sonrasında hallettik yardımlar aldık. Bu sene de
benim gördüğüm yağışlar gelir, fiyat alırız,
üreticimizi memnun ederiz aksi takdirde ayçiçeği
üretiminden çiftçimiz bazı yerlerde vazgeçti, bu
bölgede de vazgeçmek zorunda kalacak."

Doğal afetlerin çiftçiyi zorladığını vurgulayan
Bayraktar, "10 sene evvel 500 civarında olan afet
sayısı 2024’te 1557’ye kadar geldi şimdi afetlerin
sayısı artıyor fakat çok daha önemli olan bir şey var
afetlerin şiddeti artıyor. 0 vilayeti ziyaret ettim 50
ilimize gittim ilçelere gittim 2,5 ay içinde bahçelerde
çiftçilerimizle buluştuk açıklamalar yaptık ama
gördüğüm manzara iç açıcı değil” dedi. İHA 

Manisa’da Karaoğlanlı bölgesinde Ata
tohumundan yetişen, kendine has aroması ve
tadı olan Altınbaş Kavunu hasadı başladı.
Bölgeye has Altınbaş Kavununa coğrafi işaret
almak için girişimde bulunuldu. Yerel tohumla
yani kavun çekirdeğinden geleneksel
yöntemlerleler üretiliyor. Üreticiler tarafından
sabah erkenden toplanan kavunlar meydanda
satışa sunuluyor. Üreticilerden İsmail Yoğurtçu,
"Aroması olan bir kavun. Kokulu ve tatlı bir
kavun.k" dedi. HABER MERKEZİ

Manisa'da kavun
hasatı başladı

Özel Tüketim Vergisi (ÖTV) ile ilgili
düzenlemeleri içeren kanun teklifi Meclis’te
kabul edilerek yasalaştı. Özellikle pick-up tipi
araçların vergi oranlarında artış yaşandı. Yüzde
4 olan ÖTV oranı, bu araçlar için yüzde 50’ye
çıkarıldı. Akaryakıtlı binek otomobillerdeki ÖTV
matrahları, piyasadaki fiyatları etkilemeyecek
ve güncel ÖTV oranlarına uygun belirlenecek.
Motor silindir hacmi ve elektrik motor gücüne
göre ÖTV oranları, yüzde 80 ile yüzde 220
arasında düzenlendi.   HABER MERKEZİ

Otomobillerde
ÖTV oranı arttı

TARIM OTOMOTİV

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu, Türkiye'nin ilk
yerli ve milli ana hat elektrikli
lokomotifi E5000 serisinin üçüncü
lokomotifinin ilk ticari seferini
gerçekleştirdiğini ifade etti. Bakan
Uraloğlu, " E5003 lokomotifimiz,
Eskişehir'in Hasanbey ile Sazılar
istasyonları arasında 125 kilometre
mesafe yol kat etti, 617 ton yük taşıdı"
dedi. Uraloğlu, E5000 serisi
lokomotiflerin yüksek performanslı
çekiş sistemleri ve enerji
verimliliğindeki başarısıyla Türkiye'nin
sürdürülebilir ulaşım hedeflerine
doğrudan katkı sağladığına işaret
ederek, 2002'den bu yana yerli demir
yolu ekosistemini oluşturmak için
aralıksız çalıştıklarını vurguladı.
HABER MERKEZİ

Lokomotifin ilk 
seferi tamam

ULAŞTIRMA BAKANLIĞI

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı, Toplu Konut İdaresi
Başkanlığı (TOKİ), 36 ilde 245 arsayı
daha vitrine çıkardı. Satışa çıkarılan
parseller arasında İzmir’de yer
alanlar da var. 2’si Bayraklı’da, 1’i
Buca’da ve 1’i Torbalı’da olmak
üzere 4 parsel daha vitrine çıkarıldı.
Bayraklı’daki parseller İzmir
depremi sonrası yapılaşmaya açılan
rezerv alanda yer alıyor. Vitrine
çıkarılan 16 bin 805 metrekare
büyüklüğündeki parsel günübirlik
turizm tesis alanında kalırken bu
taşınmaz için 218 milyon 129 bin
289 TL bedel biçildi. Satışlardan en
az 384 milyon 501 bin TL gelir elde
edilmesi bekleniyor. Açık artırmalar,
4 Ağustos 2025 tarihinde yapılacak.
HABER MERKEZİ 

İzmir’de 4 parsellik
yer satışa çıkıyor

TOKİ

Tarım ve Orman Bakanlığının, "Türk
Gıda Kodeksi Yumurta Tebliği'nde
Değişiklik Yapılmasına Dair Tebliğ"i,
Resmi Gazete'de yayımlanarak
yürürlüğe girdi. Buna göre, Avrupa
Birliği (AB) mevzuatında yapılan
değişiklikler ve ülkenin gereklilikleri
doğrultusunda Tebliğ'de değişikliğe
gidildi. Değişiklikle yumurta israfının
önlenmesi amacıyla düzenlemeler
yapıldı. Sofralık yumurtanın raf ömrü
için var olan "son tüketim tarihi"
ibaresi, "tavsiye edilen tüketim tarihi"
olarak değiştirildi. Sofralık
yumurtanın, yumurtalama tarihinden
tüketiciye ulaştırılma süresi 21
günden, 28’e çıkarıldı. Yumurta,
yumurtlama tarihinden  28 günden
sonra sofralık olarak piyasaya arz
edilemeyecek. HABER MERKEZİ

Yumurtanın tüketim
tarihi değişti

RESMİ GAZETE
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Türkiye'nin en önemli turizm merkezlerinden
Muğla'ya yılın ilk 6 aylık döneminde gelen
yabancı turist sayısı bir önceki yıla göre yüzde 5
azaldı. Geçen yıl Haziran ayı sonunda Muğla'ya
gelen turist sayısı 1 milyon 251 bin 796 kişi
olurken, bu yıl bu rakam 62 bin düşüş ile 1 milyon
189 bin 776'ya düştü. En fazla düşüş İngiliz
turistlerde yaşanırken, 2024 yılının 6 aylık
döneminde 594 bin 991 İngiliz turist gelirken,
2025 yılının 6 aylık döneminde bu rakam 564 bin
806'ya düşerek 30 bin 185 azaldı.

Öte yandan Muğla'ya gelen yabancı turistlerin
tamamına yakını havalimanlarını tercih etti.
Muğla'daki iki uluslar arası havalimanından

Dalaman Havalimanından giriş yapan yabancı
turist sayısı 680 bin 762 kişi olurken, Milas-
Bodrum Havalimanından 315 bin 891 kişi oldu. İki
havalimanından giriş yapan toplam yabancı turist
sayısı 996 bin 653 kişi oldu. 193 bin 123 yabancı
turist ise Muğla'da deniz gümrük kapılarından
giriş yaptı. Muğla'da 10 deniz gümrük kapısından
Marmaris limanından 59 bin 979, Bozburun
limanından Bin 090, Bodrum limanından 68 bin
453, Mantarburnu limanından 30 bin 340, Fethiye
limanından 17 bin 082, Göcek limanından Bin
102, Datça limanından Bin 272, Güllük
limanından 18, Turgutreis limanından 12 bin 832
ve Yalıkavak limanından 955 giriş oldu. İHA 

Muğla’da yabancı turist azaldı
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Türkiye Sağlıklı Kentler Birliği
Başkanı ve İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın seçim
vaatlerinden biri olan spor
istasyonlarının üçüncüsü, Karşıyaka’da
hizmete açıldı. Bostanlı Sahili’ndeki
plaj voleybolu tesislerinin yanında yer
alan istasyon gençler başta olmak üzere
Karşıyakalıların ilgi odağı oldu. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı
tarafından hayata geçirilen proje
kapsamında İzmirliler, kimlikleri
karşılığında, 14 branşa ait spor
malzemelerini ücretsiz olarak
kullanabiliyor. Spor istasyonundan;
futbol, voleybol, basketbol, hentbol,
masa tenisi, tenis, bocce, badminton,
fitness, yoga, pilates, step aerobik,
bisiklet ve satranç malzemeleri
alınabiliyor. İzmir Büyükşehir
Belediyesi olarak amaçlarının

yurttaşların spor malzemelerine kolay
ve ücretsiz bir şekilde ulaşmasını
sağlamak olduğunu ifade eden İzmir
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı Tesisler
Şube Müdürü Gürcan Temizel,
“Vatandaşlarımız, spor malzemelerini
yanlarında taşımadan rahatça burada
gelip spor yapıyor. Onlara spor
yapmaları konusunda her türlü kolaylığı
sağlamak istiyoruz. 

14 branşta destek
Spor istasyonlarımız Buca Hasanağa

Bahçesi, Bornova Aşık Veysel
Rekreasyon Alanı ve Karşıyaka
Bostanlı Sahili’nde hizmet veriyor.
Hem spor istasyonlarımızın sayısını
hem de 14 branşta verdiğimiz desteği
artırmayı hedefliyoruz. İnciraltı ve
Kültürpark’ta yeni istasyonlarımız
açılacak. ‘Herkes İçin Spor, Her Yerde

Spor’ mottosuyla çalışmalarımıza
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 

Vatandaşlar memnun
İstasyonun açılmasından duyduğu

mutluluğu dile getiren Samet Çoban,
“Neredeyse her gün geliyorum. Burada
spor yapmak çok eğlenceli oluyor.
Böyle istasyonların açılması gerekliydi.
Kimliğimizi verip buradan top
alabiliyoruz. Basketbol topları eskiye
göre daha pahalı. Ama buradan alıp
sonra geri verebiliyoruz. Bence gayet
güzel olmuş” dedi. 

Kuzey Tanç ise “Bence gayet güzel
olmuş. Ben buradan top alacağım.
Hemen hemen her gün spor yapmaya
geliyorum. Topu yanımızda taşımadan
rahatlıkla basketbol oynayabiliyoruz.
Diğer spor branşlarına da ulaşmakta
zorlanıyorduk, bütçemizi aşıyordu” diye
konuştu. SİMGE AKBULUT

Bostanlı tamam, Kültürpark
ve İnciraltı sırada
Büyükşehir Belediyesi’nin Spor İstasyonu projesinin üçüncüsü Bostanlı
Sahili’nde açıldı. İzmirlilerin 14 farklı branşta spor malzemesine ücretsiz
ulaşıp spor yaptığı istasyonlar Kültürpark ve İnciraltı’nda da olacak  

BÜYÜKŞEHİR SPOR İSTASYONLARI İLE SPORUN ÖNÜNDEKİ ENGELLERİ KALDIRIYOR

Bodrum Belediyesi, üyesi olduğu
MedCities Akdeniz Şehirleri Ağı
kapsamında yer aldığı Yeşil ve Dirençli
Şehirler Çalışma Grubu’nun  Valensiya
kentinde düzenlenen programa davet
edildi. Toplantıya, Bodrum Belediyesi
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü
katıldı. Avrupa’nın öncü şehirlerinden
iyi uygulamaların yerinde incelendiği
programda, Bodrum’daki Umurça
Parkı’nın  dönüştürülerek yürüyüş
yolları, çocuk ve spor alanları gibi
donatılarla kapsamlı bir kent parkı
olması süreci anlatıldı. İHA

Bodrum, Valensiya’da tanıtıldı
Denizli’nin Çameli Belediye Başkanı
Cengiz Arslan, 9. Çameli Kültür,
Turizm, Tarım ve Doğa Sporları
Festivalinin 11-17 Ağustos tarihleri
arasında yapılacağını belirtti. Arslan,
yaptığı açıklamada; "İlçemizde bu yıl
9’uncusunu düzenleyeceğimiz Çameli
Kültür, Turizm, Tarım ve Doğa Sporları
Festivali için tüm hazırlıklarımızı
tamamladık. 11 – 17 Ağustos 2025
tarihleri arasında gerçekleşecek
festivalimizde, Çamelililer dopdolu
konserler ve birbirinden renkli
etkinliklerle coşacak" dedi. İHA

Çameli Festivali için geri sayım 

Kültür, sanat ve müziğin buluşma noktası olan Didim, yaz
akşamlarına renk katan anlamlı bir konsere ev sahipliği yaptı. Didim

Belediyesi’nin katkılarıyla, Didim Türkü Grubu tarafından
düzenlenen yaz konseri,  duygu dolu anlar yaşattı. Şefliği  Selahattin

Aydın üstlenirken, sunuculuğunu da Suna Çuhadar yaptı.  iHA

Akşamlar, türkülerle şenlendi

İzmir Urla Rotary Kulübü,
Türkiye Cumhuriyeti'nin
bağımsızlık tarihinde önemli bir
yere sahip olan Montrö Boğazlar
Sözleşmesi'nin yıldönümünde
anlamlı bir etkinliğe
ev sahipliği yapıyor.
Bugün saat 19.00’da
Konak Türkan Saylan
Kültür Merkezi’nde
gerçekleşecek
panelde, Montrö
Sözleşmesi tarihi
boyutlarıyla ele
alınacak.

"Montrö
Sözleşmesinin Dünü, Bugünü ve
Yarını" başlıklı panelin
moderatörlüğünü Dokuz Eylül
Üniversitesi’nden Prof. Dr. Ekin
Özgür Aktaş üstlenirken,
konuşmacılar arasında tarihçi
Prof. Dr. Ayşe Nükhet Adıyeke
ve Dr. Türkan Başyiğit yer
alacak. Panelin sonunda ise

Alsancak Rotaract Kulübü üyesi
Cem Vardarcı’nın
gerçekleştireceği piyano dinletisi
ile katılımcılara sanat dolu bir
kapanış sunulacak.

Etkinliğe ilişkin
açıklamalarda bulunan
Urla Rotary Kulübü
Dönem Başkanı Ali
Kemal Akkan, Montrö
Sözleşmesi’nin, yeni
kurulan Türkiye
Cumhuriyeti’nin
bağımsızlık
mücadelesindeki en
büyük kazanımlardan biri

olduğunu vurguladı. Akkan,
“Montrö, Atatürk’ün ‘Yurtta
barış, dünyada barış’ ilkesinin
somut  dış politika yansımasıdır.
Bugün bu mirası yeni nesillere
aktarmak ve önemini toplumsal
hafızada taze tutmak amacıyla
bu paneli düzenliyoruz” dedi.
HABER MERKEZİ

Büyükşehir personeli 
İnanır dualarla anıldı

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay ve eşi Öznur Tugay,
geçen yıl vefat eden İzmir Büyükşehir
Belediyesi Özel Kalem Müdürlüğü
personeli Haydar İnanır'ın anma
etkinliği ve hayır yemeğine katıldı.
Eşrefpaşa Hastanesi Başhekimi Doç.
Dr. Başak Bayram, İzmir Büyükşehir
Belediyesi bürokratları ve meclis
üyelerinin de katıldığı anmada,
İnanır'ın eşi Yağmur İnanır taziyeleri
kabul etti.  Merhum İnanır için Kur'an-ı
Kerim okunurken,  hayır yemeği ikram
edildi. HABER MERKEZİ

ANMA

Yeraltı suyu ile yeşil 
alana çevreci sulama

İklim krizine karşı dirençli ve
sürdürülebilir bir kent hedefiyle
yürüttüğü çalışmalara bir yenisini
daha ekleyen Karşıyaka Belediyesi,
Girne Kültürpark’taki yeraltı su
kaynağını yeşil alan sulamalarında
kullanmaya başladı. Sistemle  günlük
50 ton su depolanıyor ve tankerlerle
hizmet alanlarına taşınıyor. Başkan
Yıldız Ünsal “Kurduğumuz yeni
sistemle yeraltı su kaynağımızın boşa
akmasını önleyecek” dedi.
HABER MERKEZİ

KARŞIYAKA

Türkiye Cumhuriyeti’nin en önemli anlaşmalarında ‘Montrö Boğazlar Sözleşmesi’nin yıldönümünde Urla
Rotary kulübü etkinlik düzenleyecek. Sözleşmenin boyutlarının tartışılacağı panele akademisyenler katılacak

Urla Rotary’den tarihi panel

Bornova Belediyesi’nin
her yaz büyük ilgi gören
yüzme kursları, bu
yıl da yoğun taleple
karşılandı. 16
Temmuz’da
başlayan kayıtlar
kısa sürede
tamamlanırken,
eğitimler bugün
başlıyor. Kurslar,
uzman antrenörler eşliğinde
hijyenik ve güvenli koşullarda
gerçekleşecek.

Bornova Belediyesi’nin
düzenlediği yüzme kursları, 9-

15 yaş arası çocuklar
ve yetişkinlere
yönelik olarak
hazırlandı. Eğitimler,
haftada iki gün 45’er
dakikalık seanslarla
gerçekleşiyor.
Katılımcılar,
Pazartesi-Çarşamba

ya da Salı-Perşembe olarak
haftada iki gün yüzme dersi
alabiliyor. HABER MERKEZİ

Bornova yüzme
kursları başladı

Örnek No:55*
T.C.

MENDERES
İCRA DAİRESİ
2024/879 TLMT.

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI
Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değeri yazılı mal satışa çıkarılmış olup mahcuzun
ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi
üzerinden 2024/879 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti
ve önemli vasıfları:
TAŞINMAZIN ÖZELLİKLERİ :
Taşınmaz tapuda İzmir ili Menderes ilçesi Menderes (Cumaovası) Mahallesinde 182 ada 32
parselde 1. kat 7 bağımsız bölüm nolu mesken olarak kayıtlıdır. Taşınmazın 1/2'si borçlu Yı.. Er...
adına kayıtlı olup borçluya ait bu 1/2'lik hisse satılacaktır. Satışa konu taşınmaz birinci kat 7 nolu
bağımsız bölüm 82,37 m2 miktarında alana sahiptir ve salon, iki oda, mutfak, banyo ve kilerden
oluşmuştur. Daire kapısı çelik kapı olup, oda zeminleri laminant parkedir. Mutfak kısmında alt üst
dolap ve alt dolabın üstünde tezgah bulunmaktadır. İç kapılar ahşap malzemeden imal edilmiştir.
Pencereler pvc esaslı malzemeden imal edilmiştir. Banyo zemini seramik duvarları favans
kaplıdır. Kat kaloriferi bulunmakta ısınma sistemi doğalgazdır.
Adresi : Mithatpaşa Mah. 512 Sk. No:3 D:7Menderes / İZMİR
Yüzölçümü : 82,37 m2
Arsa Payı : 10/128
İmar Durumu : 1/1000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Uyg. İmar Planı içerisinde konut alanında
kalmakta olup, Yapılaşma koşulu; Bitişik Nizam, 3 kattır.
Kıymeti : 1.752.336,45 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: Menderes 1 Aile Mahkemesinin 2025/371 esas sayılı dosyasından konulan
12/05/2025 tarih ve 12046 yevmiye nolu ihtiyati tedbir şerhi vardır. Mahkeme tarafından şerhin
cebri icra satışına engel olmadığı bildirilmiştir.
Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 26/08/2025 - 10:44
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 02/09/2025 - 10:44
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 18/09/2025 - 10:44
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 25/09/2025 - 10:44
18/07/2025 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02263797
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Sökespor tanıtım toplantısı yapıldı
Söke’ye 27 yıl aradan sonra
yeniden profesyonel lig heyecanını
getirecek olan Yeni Sökespor'un
tanıtım toplantısı gerçekleşti.
Tanıtım toplantısına Söke Belediye
Başkanı Dr. Mustafa İberya Arıkan,

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF)
2. ve 3. Liglerden sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Murat Şahin  ve Söke
futbol camiasından birçok önemli
isim katıldı. Toplantı sonunda
forma dağıtıdı. İHA

Sert rüzgarları, güçlü akıntıları
ve 13 derecelik su sıcaklığı ile ünlü
Kuzey Kanalı’nı rekor sürede
yüzerek geçen Bengisu Avcı,
kusursuz bir makine gibi çalışarak
10 saat 48 saniyede aralıksız 42 bin
kulaç attı. 

AXA Türkiye’nin
‘Değerler Ortağı’ olan
ultramaraton yüzücüsü,
İrlanda Bangor’dan
okyanusa suya girdi ve daha
ilk metrelerde kendi geçiş
standardı olan dakikada 62
kulacın üzerine çıktı. Soğuk
su ve sert rüzgara karşı
vücut ısısını artırmak
amacıyla sprint yapan
Bengisu Avcı, dakikada 70
kulaca çıktı ve bunu 41 bin
200 metre boyunca korudu. 

İnsanüstü bir tempo
yakalayan İzmirli yüzücü,
12 saat sürmesi beklenen
etabı, böylelikle tahminlerden iki
saat önce tamamladı ve Kuzey
Kanalı’nı en hızlı yüzen Türk
unvanını elde etti. Geçiş boyunca
saatteki hızı 3-4 kilometreyi bulan
güçlü akıntılara karşı koyan, iki kez
denizanası teması yaşayan Bengisu
Avcı, tam 19 defa sıvı beslenmek
için tekneye yanaştı. Kuzey Kanalı
geçişinden yaklaşık bir hafta önce
eşi ve antrenörü Egor Tropeano’ya

İrlanda’da zatürre teşhisi konuldu.
Ambulansla hastaneye kaldırılan
Egor, burada tedavi altına alındı. Bu
nedenle de Bengisu Avcı’ya teknede
eşlik edip beslenmelerini
hazırlayacak kimse kalmadı.

Bengisu Avcı
bunun üzerine
Türkiye’deki
spor
psikoloğu Dr.
Seren
Akıncı’yı
acilen
İrlanda’ya
çağırdı. İlk
uçakla
Bengisu’ya
giden Dr.
Akıncı, geçiş
günü hem
beslenmeleri
hazırladı hem
de

Bengisu’ya 10 saat boyunca teknede
eşlik ederek motivasyonunu sağladı.

Kuzey Kanalı’nın en zorlu
Ocean’s 7 parkurlarından biri
olduğunu belirten milli yüzücü,
‘Aslında her kanal farklı zorluk
içeriyor. Ama Kuzey Kanalı’nın yeri
her zaman farklı. Yaz mevsiminde
bile en fazla 13 dereye ulaşan su
sıcaklığı, ani değişen akıntılar ve
güçlü gelgitler, yüzücüleri oldukça

zorluyor. 
Akıntı

öylesine
güçlü ki,
rota oturtmak
için okyanusun
ortasında sürekli
plan değiştirmek
gerekiyor. Ben tüm
hesaplamalarımı,
akıntıya karşı
kazanabilmek amacıyla
hızlı yüzme üzerine
kurmuştum. 10 saat 48
saniyede 42 bin kulaç atarak
Kuzey Kanalı’nı geçtim ve altı
Ocean’s 7’de altı etabı geride
bırakan ilk Türk oldum. Şimdiki
hedefim ise Japonya’daki Ülkemizi
milli takımda da temsil eden ve
yaşadığı mutluluğu anlatan Bengisu
Avcı,‘Koskoca bir okyanusu, sana
eşlik eden ve dokunmanın bile yasak
olduğu bir teknenin yanında yüzerek
geçmek kolay bir şey değil. Her
kulaç attığımda gözüm hep İskoçya
Portpatrick kıyısındaydı. Sabah
09.00’da önce bir hayal olarak
başladı, saatler geçtikçe karşı karayı
seçmeye başladım, yaklaştıkça da
kıyıdaki insanları gördüm. Son
metrelerimde sirenler ve insanlar
bana eşlik etti. Muazzam bir duygu’
diye konuştu. HABER MERKEZİ

21  Temmuz 2025 Pazartesi
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Okyanusun en hızlısı

İzmirli ultramaraton yüzücüsü Bengisu Avcı,
Ocean’s 7’deki Kuzey Kanalı’nı 10 saat 48
saniye ile en hızlı geçen Türk olmayı başardı 

TFF 3'üncü Lig 4'üncü
Grup’ta iddialı bir takım kurmak
için kolları sıvayan Karşıyaka’da
transfer çalışmaları tüm hızıyla
sürüyor. Yeşil-kırmızılı ekip, dış
transferde Kütahyaspor’dan ön
libero Alpay Eroğlu,
Uşakspor’dan stoper Erol Zöngür,
Somaspor’dan orta saha Mücahit
Aslan, Adana 01 FK’dan kaleci
Tunay Meral, Beykozspor’dan
forvet Hamza Küçükköylü’yü
kadrosuna kattı. 

Altyapısından Berat Şahin ve
Selim Demirci ile de profesyonel
sözleşme imzaladı. Yeşil-kırmızılı
ekibe, yeni sezonda kadrosuna
katmak için hücum hattına da
önemli bir ismin önerildiği
öğrenildi.Yeni sezonda yepyeni

bir takım ile mücadele etmeye
hazırlanan Karşıyaka’da yönetime
geçen sezon Sebat Gençlik
Spor’da forma giyen 29 yaşındaki
Samet Bulut’un önerildiği
bildirildi. Futbola Hollanda da
başlayan Samet Bulut, geçen

sezon Karadeniz ekibinde 29 lig
maçında 22 kez fileleri
havalandırdı. Sezonu 33 maçta 24
golle tamamladı. Sebat ekibi için
yeni sezon öncesi maddi
konularda anlaşamayan Samet
Bulut için Eskişehirspor ve
Orduspor 1967’nin de devrede
olduğu öğrenildi.

Öte yandan basketbolda
Karşıyaka forması giyen Roberto
Gallinat, yeni sezonda TBL
temsilcisi Çayırova Belediyesi ile
anlaştı. ABD'li oyuncu için,
Kocaeli ekibinin, Kaf-Kaf'a
tazminat ödeyeceği ifade edildi.
1996 doğumlu, 1.92 m boyundaki
Gallinat 2021-22'de
Yalovaspor'da oynadı.
HABER MERKEZİ

Karşıyaka’da gözler
Samet Bulut’a çevrildi

Yağmur Denizli
çifte şampiyon

KİCK BOKS

Kick boksun en zorlu
branşlarından biri olan K-1
stilinde, 52 kilogram
kategorisinde mücadele eden
Yağmur Denizli, hem Dünya
Kupası Şampiyonu hem de
Türkiye Şampiyonu olarak adını
zirveye yazdırdı. Tüm yıl
mağlubiyet yüzü görmeyen
genç sporcu Yağmur Denizli,
2025 sezonunu namağlup
bitirdi. Kick Boks Milli Takımı’na
seçilen Yağmur,  Denizli’nin bu
yılki tek milli sporcusu olmayı
da başardı. İHA

Yeni sezon hazırlıklarını
Slovenya’da sürdüren Göztepe
kampı tamamlayıp Türkiye’ye
döndü. Son olarak özel maçta
Hırvatistan temsilcisi Vukovar ile
karşı karşıya gelen Göz Göz
rakibi ile 2-2 berabere kaldı. Sarı
kırmızılı takımın gollerini Uğur
Kaan ve yeni transfer Ürdünlü
golcü İbrahim Sabra kaydetti.
Teknik direktör Stanimir Stoiolv
sahaya; Mateusz Lis, Taha
Altıkardeş, Furkan Bayır,
Malcom Bokele, Uğur Kaan

Yıldız, Arda Okan Kurtulan,
Novatus Miroshi, Rhaldney,
David Tijanic, Juan, Janderson
ilk 11'i ile çıkarken, Ekrem
Kılıçarslan, Arda Ercan, Ege
Yıldırım, Heliton, Allan Godoi,
İsmail Köybaşı, Anthony Dennis,
Furkan Malak, Ibrahim Sabra,
Emersonn, Tibet Durakçay ise
maça yedek başladı. Göztepe,
Slovenya’da oynadığı 4 hazırlık
maçının 2'sini kazanırken, 1
yenilgi ve 1 beraberlik elde etti.
HABER MERKEZİ

Göztepe kampı tamamladı

TFF 3'üncü Lig 4'üncü
Grup'ta yaşadığı maddi
sorunlar nedeniyle transfer
yasaklısı Altay, yeni sezon
öncesi yine altyapıdan
yetişen gençlerine sarıldı.
Siyah-beyazlılarda teknik
direktör Ramazan Kurşunlu
hedeflerinin bir üst lig
olacağını açıklarken, genç
teknik adamın raporuyla
altyapıdan 9 genç futbolcu
A takım kadrosuna dahil
edildi. Siyah-beyazlı kulübün

alt yaş kategorilerinden Anıl
Serhan Öztürk, Oktay
Özdede (2005), Ahmet
Yakup Çoban, Nurullah Efe
Kocatürk, Sani Gerçek
(2006), Arif Yanarlı, Baran
Erdenizciler,                Mert
Tiyanşan (2007) ve Enes
Kondakcılar (2008)   yeni
sezonda profesyonel ligde
vitrine çıkma şansı bulacak.
Altay, Türk futboluna yeni
yıldızlar kazandırmayı
hedefliyor. HABER MERKEZİ

Altay gençlerine güveniyor
Cumhurbaşkanlığı 
Yarışları başladı

MARMARİS

Cumhurbaşkanlığı 6.
Uluslararası Yat Yarışları'nın
Kıbrıs etabı, Muğla'nın turistik
ilçesi Marmaris Körfezi'nde
verilen startla başladı. Yarış,
Kıbrıs Barış Harekatı'nın 51. yıl
dönümünü anmak amacıyla bu
yıl ilk kez Marmaris'ten, Kıbrıs'a
uzanan özel bir rota ile
gerçekleşiyor. Yarışın ikinci
etabında 150 sporcu ve 15
ekip, 340 deniz millik zorlu bir
parkurda Karpaz Gate
Marina'ya ulaşmak için
mücadele edecek. İHA

A Milli Erkek Voleybol
Takımımız, 2025 FIVB
Voleybol Milletler Ligi
3.hafta dördüncü
maçında Arjantin'e
3-2 mağlup oldu. İki
saat 26 dakika süren
mücadelenin setleri
25-18, 21-25, 19-25,
25-17, 15-17 olarak
bitti. Ay yıldızlı
ekibimiz maçta
Efe, Mert, Adis,
Mirza, Bedirhan,
Murat, Berkay (L),
Beytullah (L) (Cafer,
Berk) kadrosu ile
mücadele etti. 

Filenin
Efeleri
mağlup

Bengisu

2018 yılında Manş Denizi’ni yüzerek Ocean’s 7’ye başlayan Bengisu Avcı, dünyanın en zorlu
okyanus kanalları olan Catalina, Cebelitarık, Cook ve Molokai’yi de başarıyla geride bırakmıştı.

Bengisu Avcı yarış boyunca
deniz anası saldırısına uğradı.
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